About the Authors

USA Today bestselling author LYNN RAYE HARRIS burst onto the scene when she won a writing contest held by Mills & Boon. The prize was an editor for a year – but only six months later, Lynn sold her first novel. A former finalist for the Romance Writers of America’s Golden Heart Award, Lynn lives in Alabama with her handsome husband and two crazy cats. Her stories have been called “exceptional and emotional,” “intense,” and “sizzling.” You can visit her at www.lynnrayeharris.com.

CAITLIN CREWS discovered her first romance novel at the age of twelve. It involved swashbuckling pirates, grand adventures, a heroine with rustling skirts and a mind of her own, and a seriously mouth-watering and masterful hero. Caitlin has made her home in places as far-flung as York, England and Atlanta, Georgia. She currently lives in California, with her animator/comic book artist husband and their menagerie of ridiculous animals.

MAISEY YATES knew she wanted to be a writer even before she knew what it was she wanted to write. It wasn’t until she was pregnant with her second child that she found her very first Mills & Boon book in a local thrift store – by the time she’d reached the happily ever after, she had fallen in love. Maisey lives with her supportive, handsome, wonderful, diaper-changing husband and three small children, across the street from her parents and the home she grew up in, in the wilds of southern Oregon.

Scandals of the Rich

A Façade to Shatter

Lynn Raye Harris

A Scandal in the Headlines

Caitlin Crews

A Hunger for the Forbidden

Maisey Yates

www.millsandboon.co.uk

ISBN: 978-1-474-08514-4

SCANDALS OF THE RICH

A Façade to Shatter © 2013 Harlequin Books S.A A Scandal in the Headlines © 2013 Harlequin Books S.A A Hunger for the Forbidden © 2013 Harlequin Books S.A

Published in Great Britain 2018

by Mills & Boon, an imprint of HarperCollinsPublishers 1 London Bridge Street, London, SE1 9GF

All rights reserved including the right of reproduction in whole or in part in any form. This edition is published by arrangement with Harlequin Books S.A.

This is a work of fiction. Names, characters, places, locations and incidents are purely fictional and bear no relationship to any real life individuals, living or dead, or to any actual places, business establishments, locations, events or incidents. Any resemblance is entirely coincidental.

By payment of the required fees, you are granted the non-exclusive, non-transferable right and licence to download and install this e-book on your personal computer, tablet computer, smart phone or other electronic reading device only (each a “Licensed Device”) and to access, display and read the text of this e-book on-screen on your Licensed Device. Except to the extent any of these acts shall be permitted pursuant to any mandatory provision of applicable law but no further, no part of this e-book or its text or images may be reproduced, transmitted, distributed, translated, converted or adapted for use on another file format, communicated to the public, downloaded, decompiled, reverse engineered, or stored in or introduced into any information storage and retrieval system, in any form or by any means, whether electronic or mechanical, now known or hereinafter invented, without the express written permission of publisher.

® and ™ are trademarks owned and used by the trademark owner and/or its licensee. Trademarks marked with ® are registered with the United Kingdom Patent Office and/or the Office for Harmonisation in the Internal Market and in other countries.

www.millsandboon.co.uk

Table of Contents

Cover

About the Authors

Title Page

Copyright

A Façade to Shatter

Dedication

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

EPILOGUE

A Scandal in the Headlines

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

A Hunger for the Forbidden

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

EPILOGUE

About the Publisher

A Façade to Shatter

Lynn Raye Harris

For all those who serve in the armed forces,

thank you for your service.

CHAPTER ONE

ZACH SCOTT DIDN’T do parties. Not anymore.

Once, he’d been the life of the party. But everything had changed a little over a year ago. Zach shoved his hands into his tuxedo trouser pockets and frowned. He’d thought coming to Sicily with a friend, in order to attend a wedding, would be an easy thing to do. There’d been no wedding, it had turned out, but the reception was taking place anyway. And he stood on the edge of the ballroom, wondering where Taylor Carmichael had got to. Wondering if he could slip away and text his regrets to her.

His head was pounding after a rough night. He’d been dreaming again. Dreaming of guns and explosions and planes plummeting from the sky.

There was nothing like a fight for survival to rearrange a man’s priorities. Since his plane had been shot down in enemy territory, the kinds of things he’d once done—fund-raisers, public appearances, speeches, political dinners—were now a kind of torture he’d prefer to live without.

Except it was more impossible to get out of those things now than ever before. Not only was he Zachariah James Scott IV, son of an eminent United States senator and heir to a pharmaceuticals fortune, he was also a returning military hero.

Zach’s frown deepened.

Since his rescue—in which every single marine sent to extract him had perished—he’d been in demand as a sort of all-American poster boy. The media couldn’t get enough of him, and he knew a big part of that was his father’s continual use of his story in his public appearances.

Zachariah J. Scott III wasn’t about to let the story die. Not when it could do him a world of political good.

His son had done his duty when he could have chosen an easier path. His son had chosen to serve his country instead of himself. It was true that Zach could have sat on the Scott Pharmaceuticals board and moved mountains of money instead of flying jets into a war zone. But the jets were a part of him.

Or had been a part of him until the crash had left him with crushing, unpredictable headaches that made it too dangerous to fly.

Yes, everyone loved that he’d bravely gone to war and survived.

Except he didn’t feel brave, and he damn sure didn’t feel like he’d done anything extraordinary. He didn’t want the attention, didn’t deserve the accolades. He’d failed pretty spectacularly, in his opinion.

But he couldn’t make them stop. So he stood stiffly and smiled for the cameras like a dutiful military man should, and he felt dead inside. And the deader he felt, the more interested the media seemed to get.

It wasn’t all bad, though. He’d taken over the stewardship of the Scott Foundation, his family’s charitable arm, and he worked tirelessly to promote military veterans’ causes. They often came back with so little, and with their lives shattered. The government tried to take care of them, but it was a huge job—and sometimes they fell through the cracks.

It was Zach’s goal to save as many of them as he could. He owed it to them, by God.

He made a visual sweep of the room. At least the media attention wasn’t directed at him right now. The Sicilian media was far more interested in the fact the bride had jilted the groom at the altar. Zach was of no interest whatsoever to this crowd. That, at least, was a bonus.

It wasn’t often he could move anonymously through a gathering like this one.

Still, he was on edge, as if he were being followed. He prowled the edges of the crowd in the darkened ballroom, his headache barely under control as he searched for Taylor. She wasn’t answering his texts, and he was growing concerned. She’d been so worried about this trip, about her return to acting, and about the director’s opinion of her.

But Taylor was tough, and he knew she would have gone into the press event with her head held high. She wanted this film badly, wanted the money and respectability for the veterans’ clinic back in Washington, D.C., where she’d spent so much time working to help others. He thought of the soldiers, sailors, airmen and marines—most suffering the debilitating effects of posttraumatic stress—the clinic helped, thought of the constant need for funding, and knew that Taylor would have entered that room determined to succeed.

What he didn’t know was how it had turned out.

He stepped into a quiet corner—if there was such a thing—and reached into his breast pocket for his phone. A small medal hanging from a ribbon came out with it, and he blinked as he realized what it was. The Distinguished Flying Cross he’d been awarded after returning from the high Afghan desert. Taylor must have put it in there when she’d picked up the tux from the cleaners for him. He fingered the starburst, squeezed it in his palm before putting it back into his pocket.

He hadn’t wanted the medal, but he hadn’t had a choice. There were other medals, too, which his father never failed to mention in his speeches, but Zach just wanted to forget them all.

Taylor insisted he had to realize he deserved them. She meant well, damn her, but she drove him crazier than any sister ever could have.

He dialed Taylor’s number impatiently. No answer. Frustration hammered into him. He wanted to know she was all right, and he wanted to escape this room. The crowd was swelling—never let it be said that Sicilians let a chance to party go to waste—and the noise level was growing louder.

He was in no mood.

He turned toward the exit just as the DJ blared the first track and the crowd cheered. The lights went completely out and strobe lights flashed. Zach’s heart began to thud painfully. Against his will, he shrank into the wall, breathing hard.

It’s just a party, just a party. But the flashes didn’t stop, people started to shout, and he couldn’t fight the panic dragging him down any longer.

No, no, no …

Suddenly he was back in the trench, in the pitch of night, the bursts of gunfire and explosives all around him, the thrumming of their bass boom ricocheting into his breastbone, making his body ache with the pressure. He closed his eyes, swallowed hard, his throat full of sand and dust and grit.

Violence and frustration bloomed inside his gut. He wanted to fight, wanted to surge upright and grab a gun, wanted to help the marines hold off the enemy. But they’d drugged him, because he’d broken his leg, and he couldn’t move.

He lay helpless, his eyes squeezed tight—and then he felt a soft hand on his arm. The hand moved along his upper arm, ghosted over his cheek. The touch of skin on skin broke his paralysis.

He reacted with the instincts of a warrior, grabbing the hand and twisting it until the owner cried out. The cry was soft, feminine, not at all that of a terrorist bent on destroying him. Vaguely, he realized the body pressed against his was not rough. It was clad in something satiny that slid against the fabric of his own clothing.

He forced his eyes open after long moments. The lights still flashed, and his heart still pumped adrenaline into his body. He blinked and shook his head. Was he not in the desert? Was he not the last one alive in the trench?

The sounds began to separate themselves until he could pick out music, laughter and loud conversation. He focused on the elegant paneled wall in front of him—and realized he held a woman against it, her hand high up behind her back. He could hear her panting softly.

“Please,” she said, her voice calmer than he expected it to be. “I don’t think I am who you think I am.”

Who he thought she was? Zach blinked. Who did he think she was?

A terrorist. Someone bent on killing him.

But she wasn’t, was she? He was in Sicily, at the infamous Corretti wedding, and this woman was a guest. Her blue-green eyes were set in a pretty face. Dark hair was piled on top of her head, and her breasts strained against the fabric of her gown, threatening to pop free at any moment. He hadn’t spun her around, but instead held her against the wall with his body practically wrapped around hers.

One hand held hers behind her back, nearly between her shoulder blades, while the other gripped her jaw and forced her head back against the paneling. Her soft curves melded against him, filling all the hard angles of his body in ways he hadn’t experienced in a very long time.

He’d had no room for softness in his life since returning from the war. He’d viewed it as something of a regret, but a necessary one. Now, he found that he was starving for the contact. His body began to stir, the telltale thrum of blood in his groin taking him by surprise.

Zach let the woman go as if she’d burned him and took a hasty step backward. What the hell was wrong with him? This was why he didn’t like public appearances anymore—what if he lost his mind the way he just had? What would the media say then?

Son of a bitch.

“Forgive me,” he said tightly.

“Are you all right?” she asked.

It was such a normal question, in response to an abnormal situation, and yet he couldn’t formulate an answer. He simply wanted to escape. For once, instead of standing stoically and enduring whatever was flung at him, he wanted out.

There was no one here to stop him, no reporters or cameras, no duty pressing him to remain where he was and endure.

He turned blindly, seeking an exit. Somehow, he found a door and burst through it, into the cool and quiet hallway. Behind him, he heard movement. He didn’t know why he turned, but he did.

She was there, watching him. Her hair was dark red and her dress a shocking shade of pink that looked as if it was about to split across her generous breasts.

“Are you all right?” she asked again.

“Fine,” he replied in crisp Italian. “I apologize. You startled me.”

She came forward then, hesitantly, her hands clasped together in front of her. She was lovely, he decided, in spite of the horrible dress. Her shape was imprinted on his mind, her curves still burning into his body. His hands itched to explore her, but he kept them clenched into fists at his sides. He used to take whatever women offered him, as often as they offered it, but that man had ceased to exist in the months after he’d returned from the war.

At first, he’d indulged in sex because he’d thought it would help him forget. It hadn’t. It had only sharpened the contrast between life and death, only made him feel worse instead of better.

Now, denying himself was a matter of routine. Not to mention safer for all involved. His dreams were too unpredictable to sleep with a woman at his side.

Worse, they seemed to be sliding into his waking life if what had just happened was any indication.

The woman was still looking at him. Blue-green eyes fringed in dark lashes blinked up at him as a line formed on her forehead. “You really don’t look well.”

He glanced down at her hands, at the way she rubbed the thumb of one hand into her wrist. He’d hurt her, and it sickened him. What kind of man had he become? He was coming unglued inside, and no one could help him.

“I’m fine,” he clipped out. “I’m sorry I hurt you.”

Her eyes dropped. “You didn’t really. You just surprised me.”

“You’re lying,” he said, and her head snapped up, her eyes searching his. Something in those eyes called to him, but he shut it off and backed away.

“You don’t know that,” she replied, her chin lifting. “You don’t know me.”

He almost believed her. But her lip trembled, ruining her brave façade, and Zach loathed himself. “You should go,” he said. “Walk away. It’s safer.”

She blinked. “Safer? Are you so dangerous, then?”

He swallowed. “Perhaps.”

Her gaze was steady. Penetrating. “I’m not afraid,” she said softly. “And I don’t think you’re dangerous to anyone but yourself.”

Her words hit him like a punch to the gut. No one had ever said that to him before. The truth of it was sharper than any blade.

More frightening.

Anger and despair flowed over him in waves. He wanted to be normal again, wanted to be what he’d once been. But he couldn’t seem to dig out of the morass, and he hated himself for it. He simply didn’t know what normal was anymore.

“I’m sorry,” he said again, because there was nothing else he could say. And then he turned and strode away.

Lia Corretti sucked in a disappointed breath as she watched the tall, dark American striding down the hall away from her. Something fell from his hand and bounced on the plush carpet. Lia hurried forward, calling to him.

He did not turn back. She stooped to pick up the small object on the floor. It was some kind of military medal suspended from a red, white and blue ribbon. She clutched it in her hand and looked down the long corridor at his retreating back. He walked so precisely, so stiffly, with the bearing of a soldier.

Of course he did.

She looked at the medal again. He’d dropped it on purpose. She did not doubt that. She’d seen his fingers open, seen the shiny object tumble to the floor, but he hadn’t stopped to retrieve it.

Why?

Her wrist still smarted where he’d twisted it behind her back. She didn’t think he’d been aware of what he’d been doing. He’d seemed … distant, as if he were somewhere else. It’s what had made her go to him, what had made her touch him and ask if he was all right. He’d been plastered against that wall, his eyes squeezed tight shut, and she’d thought he’d been ill.

Lia closed her fingers around the medal. It was warm from his skin, and her heart skipped. She could still see the raw look on his face when he’d realized what he was doing to her.

She knew that look. It was one of self-loathing, one of relief and one of confusion all rolled into one. She knew it because she’d lived with those feelings her entire life.

In that moment, she’d felt a kinship with him. It was so strange. After a lifetime of isolation, one moment of looking into a stranger’s eyes had made her feel less alone than she’d ever felt before.

She turned to go back into the ballroom, though she’d rather be anywhere else, and caught a glimpse of her reflection in one of the full-length mirrors lining the corridor. Revulsion shuddered through her.

No wonder he’d wanted to get away.

She was a whale. A giant pink whale bursting at the seams. She’d been so excited when she’d been asked to be a bridesmaid. She’d finally thought she might be accepted by the sleek, beautiful Corretti family, but instead she’d been forced into a blazing pink dress at least two sizes too small for her bust. Carmela Corretti had laughed when she’d walked out of the fitting room, but she’d promised to have the dress fixed.

She hadn’t, of course.

Lia’s grandmother was the only one who’d seemed to sympathize. When Lia put the dress on today, despair and humiliation rolling through her in giant waves, her grandmother had hugged her tight and told her she was beautiful.

Tears pricked Lia’s eyes. Teresa Corretti was the only one in the family who had ever been kind to her. Her grandfather hadn’t been unkind, precisely, but he’d always frightened her. She still couldn’t believe he was gone. He’d loomed so large in her life that she’d started to think him immortal. He’d been intense, driven, the kind of man no one crossed. But now he was dead, and the family wasn’t any closer than they’d ever been. Not only that, but Lia wasn’t certain that her cousin Alessandro wasn’t to be more feared as the new head of the family.

Lia screwed up her courage and reentered the ballroom. A glance at her watch told her she’d put in enough time to call it an evening. She was going to find her grandmother and tell her she was leaving. No one would care that she was gone anyway.

The music pumped and thumped as it had before, and the crowd surged. But then another sound lifted over the din. It took Lia a minute to realize it was Carmela, shrieking drunkenly.

Lia despised her late uncle’s wife, but thankfully she hardly ever had to be around the woman. She didn’t care what Carmela’s problem was tonight. She just wanted to go back to her room and get out of this awful dress. She’d curl up with a book or something inane on television and try to forget the humiliations of the day.

But, before she could find her grandmother, the music suddenly died and the crowd parted as if Moses himself were standing there.

Everyone turned to look at Lia. She shrank instinctively under the scrutiny, her heart pounding. Was this yet another ploy of Carmela’s to embarrass her? Did she really have to endure another scene? What had she ever done to the woman?

But it wasn’t Carmela who caught her attention. It was Rosa. Carmela’s daughter stood there, her face pale, her eyes fixed on her mother’s face.

“That’s right,” Carmela said gleefully, her voice rising over the sudden silence of the gathered crowd, “Benito Corretti is your father, not Carlo! That one is your sister,” she spat, pointing a red-tipped finger at Lia as if she were a particularly loathsome bug. “Be thankful you did not turn out like her. She’s useless—fat and mousy and weak!”

Rosa looked stricken. Lia’s heart stuttered in her chest. She had a sister? She wasn’t close with her three half-brothers. She wasn’t close with anyone. But a sister?

She’d never had anyone, not really. She’d often longed for a sister, someone she might get to know in a way she couldn’t get to know brothers. Her three half-brothers had one another. Plus they were men. A sister, however—that felt different somehow.

A surge of hope flooded her then. Perhaps she wasn’t really alone in this family, after all. She had a sister.

A sister who was every bit as lost at this moment as Lia had been her entire life. She could see it on Rosa’s face, and she wanted to help. It was the one thing she had to offer that she knew was valuable. But suddenly, Rosa was storming away from Carmela, coming across the room straight for Lia. She reached out instinctively to comfort her when she came near. But Rosa didn’t stop. The look she gave Lia could have frozen lava. Lia’s heart cracked as Rosa shoved her hands away with a growled, “Don’t!”

A throb of pain ricocheted through her chest where her heart had been. Rejection was nothing new to her, but the freshness of it in the face of her hope was almost too much. She stood there for long moments after Rosa had gone, aware of the eyes upon her.

Aware of the pity.

Soon, before she could think of a single pithy remark, the crowd turned away, their attention waning. Self-loathing flooded her. No wonder Rosa hadn’t wanted her comfort. She was so pitiful. So naive.

How many times had she let her heart open? How many times had she had the door slammed in her face? When was she going to learn to guard herself better?

Shame and anger coiled together inside her belly. Why couldn’t she be decisive? Brave? Why did she care how they treated her?

Why couldn’t she just tell them all to go to hell the way her mother would have done?

Grace Hart had been beautiful, perfect, a gorgeous movie star who’d been swept off her feet by Benito Corretti. She’d had no problem handling the Correttis, until she’d accidentally driven her car off a cliff and left Benito a lonely widower with a baby. Soon after that, Benito had sent Lia to live with Salvatore and Teresa.

She knew why he’d done it. Because she wasn’t beautiful and perfect like her mother. Because she was shy and awkward and lacking in the most basic graces. She’d grown up on the periphery, watching her cousins and half-siblings from a distance. Wanting her father’s love but getting only cool silence.

No, she wasn’t beautiful and perfect, and she wasn’t decisive. She hated crowds, and she hated pretending she fit in when everyone knew she didn’t. She was a failure.

She wanted to go home, back to her small cottage at Salvatore and Teresa’s country estate, back to her books and her garden. She loved getting her fingers in the dirt, loved creating something beautiful from nothing more than soil and water and seeds. It gave her hope somehow that she wasn’t as inconsequential as she always felt.

Useless. Fat and mousy and weak.

Lia turned and fled through the same door Rosa had stormed out of. This was it. The final straw in her long, tortured life as a Corretti. She was finished pretending to fit in.

She meant to go to her room, but instead she marched out through the courtyard and found herself standing in front of the swimming pool.

There was no one in it tonight. The hotel had been overrun with wedding guests, and they were all at the reception. The air was hot, and the blue water was so clear, the pool lit from below with soft lights. For a moment Lia thought of jumping in with her dress on. It would ruin the stupid thing, but she hardly cared.

She stood there for a long time, hot feelings swelling within her. She wanted to be decisive. Brave. She wanted to make her own decisions, and she didn’t want to let anyone make her feel inferior or unneeded ever again.

She took a step closer to the edge of the pool, staring down into the depths of the water. It would ruin her dress, her shoes, her hair.

So what?

For the first time in a long time, she was going to do what she wanted. She was going to step into the pool and ruin her dress, and she damn well didn’t care. She was going to wash away the pain of the day and emerge clean. A new, determined Lia.

Before she could change her mind, she kicked off her shoes and stepped over the edge, letting the water take her down. It closed over her head so peacefully, shutting out all the sounds from above. Shutting out the pain and anger, the humiliation of this day.

She didn’t fight it, didn’t kick or struggle. She was a strong swimmer, and she wasn’t afraid. She just let the water take her down to the bottom, where everything was still. She’d only sit here a moment, and then she’d kick to the top again.

Above her, she heard some kind of noise. And then the water rippled as someone leaped into the pool with her. It annoyed her. She wasn’t finished being quiet and still.

Guests from the reception, no doubt. Drunk and looking for a good time.

Lia started to kick upward again, her solace interrupted now. She would get out of the pool and drag her sodden body back to her room. But her dress was heavier than she’d thought, twisting around her legs and pulling her back down again.

She kicked harder, but got nowhere. And then she realized with a sinking feeling that the suction of the drain had trapped part of her skirt. Panic bloomed inside her as she kicked harder.

Stupid, stupid, stupid.

She couldn’t cry for help, couldn’t do anything but try to rip herself out of the pink mess.

The dress didn’t want to come off. Her lungs ached. Any minute and they would burst.

She kicked harder—but she was caught by her own folly.

No, by Carmela’s folly, she thought numbly. Carmela’s folly of a dress. Wouldn’t everyone laugh when they discovered her bloated body in the pool tomorrow?

Poor, pitiful, stupid Lia. She’d been decisive, all right. She’d made a decision that was going to kill her. She wondered if her mother had thought the same thing in those seconds when her car had hung suspended over the cliffs before plunging onto the rocks below… .

CHAPTER TWO

LIA WOKE SLOWLY. She coughed, her throat and chest aching as she did so. She remembered being in the pool, remembered her dress getting caught. She pushed herself up on an elbow. She was in a darkened room. She sat upright, and the sheet slid down her body. How had she gotten out of the pool? And why was she naked? She didn’t remember going back to her room, didn’t remember anything but that last moment where she’d thought of the Correttis finding her pink-clad body trapped at the bottom of the pool.

She pushed the sheet back, intending to get out of the bed, but a movement in the darkness arrested her.

“I wouldn’t do that if I were you,” a deep male voice said.

Lia grabbed the sheet and yanked it back up. How long had he been standing there?

“Who are you? And why are you in my room?”

His laugh was dry. “I’m Zach. And you’re in my room, sugar.”

Sugar. “You’re American,” she said, her heart thumping steadily. The same American as earlier?

“I’m sorry,” he said.

“For what?”

“You sound disappointed.”

She shook her head, stopping when her brain couldn’t quite keep up. She felt light-headed, as if she’d been drinking, when she hadn’t had more than a single glass of champagne all evening.

“How did I get here?”

“I carried you.”

“Impossible,” she scoffed. She was tall and awkward and fat. He couldn’t have done it without a cart and a team of horses to pull her.

“Clearly not,” he told her. “Because you’re here.”

“But why?” The last thing she remembered was water and darkness.

Wait, that wasn’t right. There’d also been light, a hard surface under her back and the scalding taste of chlorine in her throat.

“Because you begged me not to call anyone when I pulled you out of the pool.”

She vaguely recalled it. She remembered that she’d been worried about anyone seeing her, about them laughing and pointing. About Carmela standing there, slim arms folded, evil face twisted in a smirk, nodding and laughing … fat and mousy and weak.

“It was the only thing you said. Repeatedly,” he added, and Lia wanted to hide.

She put a hand to her head. Her hair was still damp, though not soaked. And she was naked. Utterly, completely naked. Her face flamed.

He sat beside her on the bed, holding out a glass of water. “Here, take this,” he said, his voice gentle.

She looked up, met his gaze—and her heart skipped several beats in a row. It was the same man. He had dark eyes, a hard jaw and the beginnings of a scruff where he hadn’t shaved in hours. His hair was cropped short, almost military style, and his lips were just about the sexiest thing she’d ever seen in her life.

She took the water and drank deeply, choking when she’d had too much. He grabbed the glass and set it aside, no doubt ready to pound her on the back if she needed it. She held a hand up, stopping him before he could do so.

“I’m fine,” she squeaked out. “Thank you.”

He sat back and watched her carefully. “Are you certain?”

She looked at him again—and realized his expression was full of pity. Pity! It was almost more than she could bear to have one more person look at her like that tonight.

“Yes.”

“You were lucky tonight,” he said, his voice hardening. “Next time, there might not be anyone to pull you out.”

She knew he was trying to say something important, but she was too weary to figure out what it was. And then his meaning hit her.

“I wasn’t trying to kill myself,” she protested. “It was an accident.”

He raised an eyebrow. “I saw you step into the water. You just decided to go swimming while fully dressed?”

She dropped her gaze from his. “Something like that.” What would he know of it if she told him the real reason? He was beautiful, perfect. She’d thought they had something in common earlier tonight, but she’d been wrong.

Of course.

She usually was. It disappointed her more than she could say. And made her feel lonelier than ever. This man, whatever his flaws, had nothing in common with her. How could he?

“What’s your name?” he asked, his voice turning soft.

“Lia. And I hated my dress, if you must know. That’s why I jumped in the pool.”

His bark of laughter surprised her. “Then why did you buy it in the first place?”

“I didn’t. It was a bridesmaid dress, and it was hideous.”

“Pink is not your color, I’m sorry to say.” His voice was too warm to take offense. “Definitely not.” She was slightly confused, given his reaction to her earlier, and more than a little curious about him. It occurred to her she should be apprehensive to be alone with a strange man, in his room, while she was naked beneath his sheets.

But she wasn’t. Paradoxically, he made her feel safe. As if he would stand between her and the world if she asked him to. It wasn’t true, of course, but it was a nice feeling for the moment.

“I’m afraid I couldn’t save the dress,” he said. “It tore in the drain, and the rest rather disintegrated once I tried to remove it.”

She felt heat creeping into her cheeks again. “You removed everything, I see.”

“Yes, sorry, but I didn’t want you soaking my sheets. Or getting sick from lying around in cold, clammy clothing.”

What did she say to that? Did you like what you saw? Thank you? I hope you weren’t terribly inconvenienced?

Lia cleared her throat and hoped she didn’t look as embarrassed as she felt. “Did you find your medal?”

It was the most benign thing she could think of. She’d tucked it into her cleavage when she’d returned to the ballroom. She would regret it if it were lost. Something about it had seemed important to her, even if he’d cast it aside so easily.

“I did.”

“Why did you drop it?” It seemed a harmless topic. Far safer than the subject of her body, no doubt.

“I have my reasons,” he said coolly.

Lia waited, but he didn’t say anything else. “If you intend to throw it away again, I’ll keep it.” She didn’t know where that had come from, but she meant it. It seemed wrong to throw something like that away.

“It’s yours if you want it,” he said after a taut moment in which she thought she saw regret and anger scud across his handsome face.

She sensed there were currents swirling beneath the surface that she just didn’t understand. But she wanted to. “What did you get it for?”

He shoved a hand through his hair. She watched the muscles bunch in his forearm, swallowed. He’d been in a tuxedo the last time she’d seen him, but now he wore a dark T-shirt that clung to the well-defined muscles of his chest and arms, and a pair of faded jeans. His feet, she noted, were bare.

So sexy.

“Flying,” he said.

“Flying? You are a pilot?”

“I was.”

“What happened?” His face clouded, and she realized she’d gone too far. She wanted to know why he’d reacted the way he had in the ballroom, but she could tell she’d crossed a line with her question. Whatever it was caused him pain, and it was not her right to know anything more than she already did.

“Never mind. Don’t answer that,” she told him before he could speak.

He shrugged, as if it were nothing. She sensed it was everything. “It’s no secret. I went to war. I got shot down. My flying days are over.”

He said it with such finality, such bittersweet grace, that it made her ache for him. “I’m sorry.”

“Why?” His dark eyes gleamed as he watched her.

“Because you seem sad about it,” she said truthfully. And haunted, if his reaction in the ballroom earlier was any indication. What could happen to make a man react that way? She didn’t understand it, but she imagined he’d been through something terrible. And that made her hurt for him.

He sighed. “I wish I could still fly, yes. But we don’t always get to do what we want, do we?”

Lia shook her head. “Definitely not.”

He leaned forward until she could smell him—warm spice, a hint of chlorine. “What’s your story, Lia?”

She licked her lips. “Story?”

“Why are you here? What do you regret?”

She didn’t want to tell him she was a Corretti. Not yet. If he were here at the wedding, he was someone’s guest. She just didn’t know whose guest he was. And she didn’t want to know. Somehow, it would spoil everything.

“I was a bridesmaid,” she said, shrugging.

“And what do you regret?” His dark eyes were intent on hers, and she felt as if her blood had turned to hot syrup in her veins.

“I regret that I agreed to wear that dress,” she said, trying to lighten the mood.

He laughed in response, and answering warmth rolled through her. “You’ll never have to wear it again, I assure you.”

“Then I owe you an even bigger debt of gratitude than I thought.”

His gaze dropped, lingered on her mouth. Her breath shortened as if he’d caressed her lips with a finger instead of with his eyes. She found herself wishing he would kiss her more than she’d ever wished for anything.

He sat there for a long minute, his body leaning toward hers even as she leaned toward him. Her heart thrummed as the distance between them closed inch by tiny inch.

Suddenly, he swore and shot up from the bed. A light switched on, and she realized he’d gone to the desk nearby. The light was low, but it still made her blink against the sudden intrusion into her retinas.

“You don’t owe me anything.” His voice was rough, and it scraped over her nerve endings. Made her shiver.

She blinked up at him. He stood there with his hands shoved in his pockets, watching her. A lock of hair fell across her face, and she pushed it back, tucking it behind her ear.

Zach’s gaze sharpened. He watched her with such an intense expression on his face. But she couldn’t decide what he was feeling. Desire? Irritation? Disdain?

Dio, she was naive. She hated it. She imagined Rosa would have known what to do with this man. Lia wished she could talk to her sister, ask her advice—but how silly was that? Rosa was as estranged from her as she’d ever been. This new connection between them meant nothing to Rosa.

Lia’s hair fell across her face again and she combed her fingers through it, wincing at how tangled it was. She would need a lot of conditioner to get this mess sorted.

She looked up at Zach, and her heart stopped beating. His expression was stark, focused—and she realized that the sheet had slipped down to reveal the curve of a breast. Her first instinct was to yank the fabric up again.

But she didn’t.

She couldn’t.

The air seemed to grow thicker between them. He didn’t move or speak. Neither did she. It was as if time sat still, waiting for them.

“Are you staying in the hotel?” Zach asked abruptly, and the bubble of yearning pulsing between them seemed to pop.

Lia closed her eyes and tried to slow her reckless heart. “I am,” she told him.

What did she know of desire, other than what she’d read in romance novels? Her experience of men was limited to a few awkward dates to please her grandmother. She’d been kissed—groped on one memorable occasion—but that was the sum total of her sexual experience. Whatever had been going on here, she was certain she had it wrong. Zach did not want her.

Which he proved in the next few seconds. He turned away and pulled open a drawer. Then he threw something at her.

“Get dressed. I’ll take you back to your room.”

Embarrassment warred with anger as her fingers curled into the fabric of a white T-shirt. “This will hardly do the job,” she said, turning to self-deprecation when what she really wanted to do was run back to her room and hide beneath the covers. Fat and mousy and weak.

“Put it on and I’ll get a robe from the closet.”

Lia snorted in spite of herself. “The walk of shame without the shame. How droll.”

He moved closer, his gaze sharpening again, and her heart pounded. “And is that what you want, Lia? Shame?”

Between the horrendous dress she’d had to wear while people stared and pointed, to the very public brush-off she’d had from Rosa, she’d had enough shame today to last her for a while.

Lia shrugged lightly, though inside she felt anything but light. She was wound tight, ready to scream, but she wouldn’t. Not until she was back in her room and could bury her face in the pillow first.

“A figure of speech,” she said. “Now turn around if you want me to put this on.”

He hesitated for a long moment. But then he did as she said, and she dropped the sheet and tugged the shirt into place. It was bigger than she’d thought, but she still had her doubts it would cover her bottom when she stood. She scooted to the edge of the bed and put her legs over the side.

She stood gingerly. Her head swam a little, but she was mostly fine. The shirt barely covered her bottom, but it managed.

“I’ll take that robe now,” she said imperiously.

Zach walked over to the closet and pulled out a white, fluffy Corretti Hotel robe. Then he turned and brought it back to her, his gaze unreadable as he handed it over. He did a good job of keeping his eyes locked on hers—

But then they dropped, skimming over her breasts—which tingled in response, the nipples tightening beneath his gaze—then farther down to the tops of her naked thighs, before snapping back to her face. His eyes glittered darkly, and a sharp feeling knifed into her.

If she were a brave woman, a more experienced woman, she’d close the distance between them and put her arms around his neck.

But she wasn’t, and she didn’t. She was just a silly virgin standing here in a man’s T-shirt and wishing he would take her in his arms and kiss her.

Lia shrugged into the robe and tied it tight around her waist. “Thank you for your help, but there’s no need for you to come with me. I can find my own way back to my room.”

“I insist,” he said, taking her elbow in a light but firm grip.

She pulled away. “And I’d rather you didn’t.”

“It’s nonnegotiable, sugar.”

Something snapped inside her then. Lia lifted her chin. She was so very tired of people telling her what to do. Of not being taken seriously or respected in any way. She was tired enough of it that she was done putting up with it.

This day, as they say, had been the last straw.

Lia plopped down on the edge of the bed and performed her first overt act of defiance as she crossed one leg over the other and said, “I suppose I’m staying here, then.”

Zach fought the urge to grind his teeth. It was everything he could do not to push her back on the bed and untie that robe. His body was painfully hard. Lia tossed her hair again—that hot, tangled mess that was somehow sexier than any polished style could have been—and Zach suppressed the groan that wanted to climb up his throat.

Nothing about this woman was typical. She wasn’t afraid of him, she didn’t seem to want to impress him and she’d jumped into a pool fully clothed because she hated her dress. And now she sat there glaring at him because he was trying to be a gentleman—for once in his life—and make sure she got back to her room safely.

She crossed her arms beneath her breasts and he fought the urge to go to her, to tunnel his fingers into the thick mass of her auburn hair and lift her mouth to his.

That was what she needed, damn it—a hot, thorough, commanding kiss.

Hell, she needed more than that, but he wasn’t going to do any of it. No matter that she seemed to want him to.

And why not?

Tonight, he was a man who’d dragged a drowning woman from a pool, a man who hadn’t had sex in so long he’d nearly forgotten what it was like. He wasn’t a senator’s son or an all-American hero. He wasn’t a broken and battered war vet. He was just a man who was interested in a woman for the first time in a long time.

More than interested. His body had been hard from the moment he’d stripped her out of that sodden pink dress, her creamy golden skin and dusky pink nipples firing his blood. He’d tried not to look, tried to view the task with ruthless efficiency, but her body was so lush and beautiful that it would take a man made of stone not to react.

Holy hell.

She stared at him defiantly, her chin lifting, and he had an overwhelming urge to master her. To push her back on the bed, peel open that robe and take what he wanted. Would she be as hot as those smoldering eyes seemed to say she would? Would she burn him to a crisp if he dared to give in to this urgent need?

“If you stay, you might get more than you bargained for,” he growled. Because he was primed, on edge, ready to explode. It had been so long since he’d felt desire that to feel it now was a huge adrenaline rush.

Like flying.

“I’ve already had more than I bargained for today,” she said hotly, color flooding her cheeks. “I’ve had to parade around in front of everyone in a hideous dress that made me look even fatter than I am. I’ve had to endure the whispers and stares, the laughter, the humiliation.”

Zach blinked. Fat? No way. But of course she would think so. Women always did, unless they happened to be about five-six and weighed one hundred pounds. This one was taller than that, about five eight or so, and stacked with curves. She wasn’t willowy. And she damn sure wasn’t fat.

She choked out a laugh. “I also found out I have a sister—of course, she wants nothing to do with me—and on top of all of that, I finally did something daring and jumped in the pool fully clothed, only to nearly drown.”

She sucked in a sharp breath, and he knew she was hovering on the edge of tears. “And then I wake up here, with you, completely naked—”

He thought she was going to cry, but she got to her feet suddenly, her eyes blazing, her chin thrusting in the air, though he could see that it still trembled. Her hands were fists at her sides.

“Even then, the only reaction I arouse in you is pity. I’m naked in front of a man and all he thinks about is the quickest way to get rid of me—so you will excuse me if I fail to cower before this latest pronouncement!”

Zach could only stare at her, mesmerized. He’d have sworn she was going to cry, sworn she would blubber and fall apart—but she hadn’t. She was staring at him now, two high red spots on her cheeks, her dark auburn hair tumbling over her shoulders, her eyes flashing fire. The robe had slipped open a bit, exposing the inside of a creamy thigh.

Lust flooded him until he had to react or explode. He meant to turn away, meant to put distance between them. Hell, he meant to walk out of the room and not come back—

But instead, he closed the distance between them, gripped her shoulders as he bent toward her.

“Pity is the last thing I feel for you, Lia,” he grated, still determined in some part of his brain to push her away before it was too late.

But then he tugged her closer, until she pressed against him, until she’d have to be stupid not to know what he was thinking about right now.

She gasped, and a skein of hot need uncoiled within him.

“Does this feel like pity?” he growled, his hands sliding down to grip her hips and pull her fully into him.

Her eyes grew large in her lovely face, liquid. For the barest of moments, he thought she seemed too innocent, too sweet. But then she reached up and put a palm to his cheek. Her thumb ghosted over his lips. He couldn’t suppress a shudder of longing.

“No,” she said, her voice barely more than a whisper. “It doesn’t.”

He thought there was a note of wonder in her voice, but he ignored it and pressed on, sliding a hand around to cup her round bottom. She wasn’t fat, the stupid woman. She was curvaceous, with generously proportioned boobs and hips that other women could only envy.

“Is this what you want, Lia?” he asked, dipping his head, sliding his lips along her cheek in surrender to the hot feelings pounding through him.

Her only answer was a soft gasp. Desire scorched into him, hammered in his veins. He’d wanted her to go back to her room, wanted to remove the temptation when he had no idea what might happen if he had sex with her, but now that she was in his arms, sending her away had suddenly become impossible.

Her arms went around his neck, and he shuddered. She should be frightened of him after what had happened in the ballroom, but she showed no fear whatsoever. Then again, he had been the one to pull her from the water. Perhaps that redeemed him somewhat in her eyes.

“Why aren’t you afraid of me?” he asked against the soft skin of her throat.

“I’m only afraid you’ll stop,” she said, and he squeezed her to him in reaction as emotions overwhelmed him.

He wanted to tell her not to trust him, wanted to tell her to run far and fast, that he could give her nothing more than a night of passion. He wanted to, but he couldn’t find the voice right now. Not when what he so desperately wanted to do was slide his tongue into her mouth and see if she tasted as sweet as she looked.

Zach drew back just enough to see her face. Her eyes were closed, dark lashes fanning her cheekbones, and her pink lips parted on a sigh. She arched her body into his and heat streaked through him. It had been so long. Too long …

He shouldn’t do this. He really shouldn’t. He didn’t know this woman at all.

But it felt like he did. Like he’d known her for ages.

With a groan, Zach fell headlong into temptation.

CHAPTER THREE

AS ZACH’S MOUTH came down on hers, Lia’s first thought was to freeze. Her second was to melt into his kiss. She’d been kissed before, but nothing like this. Nothing with this kind of heat or raw passion. He wanted her. He really wanted her. This was not a dream, or a fever, or an illusion. This was a man—a hot, mysterious, dangerous man—and he wanted her, Lia Corretti.

His tongue slid against hers, and she shivered with longing. She didn’t really know what she was doing—but she knew how it was supposed to feel, how she was supposed to react.

And she had no problem reacting. Lia arched into him, met his tongue eagerly, if somewhat inexpertly. She just hoped he didn’t realize it.

The kiss was hot, thrilling, stomach-churning in a good way. Her body ached with the sudden need to feel more than this. To feel everything.

She knew she shouldn’t be doing this with him. Wanting this. But she did.

Oh, how she did.

To hell with what she was supposed to do. To hell with feeling unwanted and unloved and unattractive. What was she waiting for? Who was she waiting for?

Zach made her feel beautiful, desirable. She wanted to keep feeling that way.

When Zach loosened the robe, her heartbeat spiked. But she didn’t stop him. She had no intention of stopping him. When would she ever get another chance to feel this way? Eligible men weren’t exactly thick on the ground in her grandparents’ village.

And even if they were, they’d have been unlikely to risk Salvatore Corretti’s wrath by sleeping with his granddaughter out of wedlock.

Zach’s warm hand slid along her bare thigh, up beneath the T-shirt he’d loaned her. His touch felt like silk and heat and she only wanted more. She shifted against him, felt the evidence of his arousal. He was hard, thick, and her body reacted with a surge of moisture between her thighs.

A sliver of fear wormed its way through her happiness. Was she really going to do this? Was she really going to have sex for the first time with an American whose last name she didn’t even know? Was she going to keep pretending like she knew what she was doing even though she didn’t?

Yes.

Yes, most definitely. Today was a new day for Lia Corretti. She was finally going to be brave and decisive and in control of her own destiny. No one would force her to wear an ugly pink dress—or call her fat, mousy and weak—in front of hundreds of people ever again.

The robe fell from her shoulders and then Zach swept her up into his arms. She gasped at his strength as he put a knee on the bed and laid her back on the mattress. And then she froze as he came down on top of her, his jeans-clad body so much bigger than hers.

He must have felt her hesitation because he lifted his head, his dark eyes searching hers. “If you don’t want this, Lia—”

She put her fingers over his mouth to stop him from uttering another word. “I do,” she said. And then she told a lie. “But it’s been a long time and I—I …”

The words died on her lips. Surely he would see right through her, see to the heart of her deception. She had no experience at all, and he would be angry when he figured that out. And then he would send her away.

He pulled her hand from his mouth and pressed a kiss to her palm. “It’s been a long time for me, as well.” She must have looked doubtful, because he laughed softly. “Cross my heart, Lia. It’s the truth.”

She lifted a trembling hand to trace her fingers over his firm, sensuous lips. She barely knew him, and yet she felt as if she’d known him forever. But what if she disappointed him somehow? What if this was nothing like she’d read in novels?

“But you are so beautiful,” she said.

He laughed, and she realized she’d spoken aloud. Heat flooded her. Oh, how simple she was sometimes!

“And so are you,” he said, dipping his head to drop kisses along the column of her throat.

“You don’t have to say that.” She gasped as his tongue swirled in the hollow at the base of her throat. “I’m already in your bed.”

“I never say things I don’t mean.” He lifted his head, his mouth curling in a wicked grin. “Besides, you’re forgetting that I’ve already seen everything. And I approve, Lia. I definitely approve.”

She didn’t get a chance to reply because his hands spanned her hips and pushed the T-shirt upward, over her breasts, baring her to his sight.

“Still perfect,” he said, and then he took one of her nipples in his mouth, his tongue swirling around the hard little point while she worked so hard not to scream.

She’d had no idea it would feel like this. No idea that a man’s mouth on her breast could send such sweet, aching pleasure shooting into her core. Her sex throbbed with heat and want, and her hands clutched his head, held him to her when she feared he would leave.

He did not. He only moved his attentions to her other breast, and Lia thought she would die from the sensations streaking through her. How had she missed out on this for so many years? How had she missed so much living?

Zach’s tongue traced the underside of her breast, and then he was moving down, kissing a hot trail over her stomach. She was torn between anticipation and embarrassment that he could see the soft jiggle of her flesh. Why hadn’t she insisted on turning out the light?

But then his tongue slid along the seam of her sex and she forgot everything but him. Lia cried out, unable to help herself. Never had she imagined how good this could feel, how perfect.

He circled her clitoris with his tongue, growing ever closer, until he finally touched her right where all those nerves concentrated. Lia stopped breathing. Her body clenched tighter and tighter as he focused his attention on that single spot. She wanted to reach the peak so badly, and she never wanted it to end, either.

She tried to hold out, tried to make it last, but Zach was far too skilled at making her body sing for him. Lia exploded in a shower of molten sparks, his name on her lips.

She turned her head into the pillow, embarrassed, gasping, trying to gather the shards of herself back together again. What had he done to her? How had he made her lose control so quickly, so thoroughly?

She felt Zach move and she turned to look at him. He stood beside the bed, tugging off his clothes. He looked fierce, and her heart thrummed at the intensity on his face. She had no idea what she should be doing, but she didn’t think she could go wrong by trying to help him remove his clothes. She sat up and started unbuckling his belt while he ripped his shirt over his head.

“Just a minute,” he said, turning and disappearing into the adjoining bathroom for a second. When he returned, he was holding a condom package that bore the Corretti Hotel logo. She nearly laughed. Leave it to Matteo to think of everything in his hotels.

Zach’s jeans disappeared, and Lia’s breath caught at the sheer beauty of his body. He was hard, muscular—but he was also scarred. There was a long red scar that ran along his thigh, and a smaller round scar near his rib cage. Emotion welled inside her as she realized what it was: a bullet wound. She wanted to ask him what had happened, but he knelt between her thighs and rolled on the condom—and all thoughts of bullet wounds fled from her head as her breath shortened at the knowledge of what came next.

He bent and took her mouth with his, stoking the fire inside her instantaneously. When he stretched out over the top of her, she could think of nothing but how perfect this felt, how amazing to be naked beneath a man, his body stretched over hers, dominating hers in all the right ways.

Lia wrapped her legs around his waist, arched her body into him, her hands sliding down his back until she could grip his buttocks. It was natural, instinctual, and she gloried in the sound of approval he made in his throat.

She wanted to explore him, wanted to remember this night forever. But the fire between them was too urgent to go slowly. Lia gasped as she felt the head of his penis at her entrance. She knew this would hurt. What she didn’t know was how badly.

Zach reached between them and stroked her. “Are you ready, Lia?” he whispered. “Or have you changed your mind? Last chance to say so.”

Lia loved that he would ask. Now, like this, with his body poised to enter hers, he stopped to ask if she still wanted him. Part of her wanted him to stop. Part of her was terrified.

Brave. She nibbled his earlobe between her teeth, felt a ribbon of satisfaction wind through her at the soft growl he emitted. She was brave.

There was no other answer she could give except yes. Her body was on fire, humming from the way he touched her, the way he made her ache for more.

“Please,” she said, the only word she could manage. It came out sounding like a sob. Zach stilled for the briefest second—and then he was sliding forward, his body entering hers.

She tensed when there was a slight resistance, but it didn’t last. Zach’s eyes clouded as he looked down at her, as if he were thinking, but then she shifted her hips, and he groaned softly. He was fully inside her now, his length stretching her in ways she’d never experienced before.

It was the most astonishing feeling. She arched her hips upward, gasping as sensation streaked through her.

“Lia, you make me forget—” She didn’t know what else he planned to say because he took her mouth then, kissing her hard, urgently, his tongue sliding against hers so hotly.

They lay like that for a long moment, kissing deeply, their bodies connected and still.

Then he began to move, slowly at first, and then faster as she took everything he had to give and asked for more. The air between them shimmered with heat, with power.

Everything about making love was foreign to her—and yet it wasn’t. She felt as if she’d always known how it would be, as if she’d only been waiting for him to take her on this sensual journey.

As they moved together, as their bodies lifted and separated and came together again, she could feel something just out of reach, something wonderful and shattering and necessary. She strained toward it, needing it, trying to catch it—

And then, with a gasp of wonder, she did.

“Yes,” he told her, his breath hot in her ear as he threaded his fingers through hers and held her hands over her head, “like that. Just like that, Lia.”

Lia sobbed as she flew out over the abyss. And then her breath caught hard in her chest before it burst from her again in a long, loud cry, her senses splintering on the rocks below. Zach captured her mouth, swallowed her cries as she moaned and gasped again and again.

Soon, he followed her over the edge, gripping her hips and lifting her to him as he found his own release. He gave her cries back to her then, and she drank them in greedily, until the only thing that remained was the sound of their breathing.

Zach moved first, lifting himself up and rolling away from her. Lia lay stunned at the intensity of the experience. Like a slow drip from a faucet, uncertainty began to erode the surface of her languor.

What happened now? Did she thank him for the good time, put on the robe and leave? Or did she roll over and run her fingers over the smooth muscle of his abdomen?

She knew what she wanted to do. She wanted to touch him again. Explore him when her body was calm and still.

But she was paralyzed with indecision. And then Zach decided for her. He didn’t say anything as he got up and walked into the bathroom. Lia’s heart performed a slow dive into her belly. They’d had sex, and he was finished.

She scrambled up and grabbed the robe, slipping it on and swinging her legs over the side of the bed before he returned. Before she’d gone three steps, he walked out again.

Both of them crashed to a halt, staring at each other.

He was, she thought with a pang, beyond gorgeous. Beautifully, unconsciously naked. Tall and dark, packed with muscle that flexed and popped with his every movement. He looked like something she’d dreamed up instead of a flesh-and-blood man she’d really just had sex with.

Dio, she’d just had sex… .

“Zach—”

“Lia—”

They spoke at the same time, their voices clashing. Lia dropped her gaze to the floor.

“Are you hungry?” Zach asked, and she looked up to see him watching her, a half smile on his handsome face. She couldn’t keep her eyes from roaming his perfect body, no matter how she tried to focus solely on his face.

“Not that kind of hungry,” he added with a laugh. “Though I’m definitely game for another round later.”

Another round. Oh, my … Her insides thrummed with electricity at the thought.

“I haven’t eaten since breakfast,” she managed, her pulse thumping at the idea of doing it all again. And again.

Zach walked over to the desk and picked up the menu there. “Any suggestions?” he asked.

She had to struggle to concentrate. She knew what was on the menu without looking, but she could hardly think of food when Zach stood naked before her.

“Some antipasti, a little pasta alla Norma, some wine. It is all good,” she finally managed, knowing that her brother would serve nothing but the best in his hotel.

“And dessert,” Zach said, grinning. “Let’s not forget dessert.” He picked up the phone and ordered in flawless Italian—adding cannoli and fresh strawberries to the list—while Lia went into the bathroom to freshen up.

Her reflection surprised her. She’d thought she would look different—and, indeed, she did in a way. She looked like the cat that’d gotten into the cream. Yes, it was a terrible cliché, but it was truly the best way to describe that look of supreme satisfaction. Her skin glowed and her eyes were bright. Her lips were shockingly rosy and plump.

From kissing Zach. Her stomach flipped hard, and she wondered if she’d be able to eat a bite when he sat there with her, looking so tempting and yummy.

Lia forced herself to focus. She used the comb on the vanity to smooth her wild tangle of hair—as much as possible anyway—and wiped away the mascara that had smudged beneath her eyes. Then, heart pounding, she returned to Zach’s suite. He’d pulled on his jeans and sat in a chair by the window, staring at the screen of his smart phone. When he realized she was there, he put the phone on the table.

His gaze was sharp, hot, and her skin began to prickle.

“Your Italian is perfect,” she said, casting about for something innocuous to say. Something that would give these butterflies in her belly a chance to settle again. “Where did you learn it?”

“My grandfather was from Sicily,” he said. “And I learned it from my mother. She refused to teach me the Sicilian dialect her father spoke, but she did teach me Italian.”

Her gaze slid over him again. Now that she knew he had Sicilian blood in him, she could see it. He had the hot, dark eyes of a Sicilian. “Then you have been to Sicily before, yes?”

He inclined his head. “But not for many years.”

She went and perched on the edge of the sofa, facing him. His gaze slid over her, warmed her in ways she hadn’t known were possible before tonight. “You are friends with the bride’s family or the groom’s?”

He laughed. “Neither. I came with a friend.” He picked up the phone again and frowned as he glanced at the screen. “I can’t seem to find her, though.”

Her. Lia swallowed as her stomach turned inside out. Of course a man who looked like this one was not alone. But where was his girlfriend, and why hadn’t she come searching for him? If it were Lia, she wouldn’t let him out of her sight.

But now she needed to do just that. Lia stood. “I should go,” she said. “It’s late, and you must be tired… .”

Words failed her. She turned away, blindly, fighting a sudden rush of ridiculous tears. But then he was there, a hand wrapping around her arm, pulling her back against him so that she could feel the hot press of his body through the robe.

“Forgive me.”

“There’s nothing to forgive,” she said stiffly.

His mouth was on her hair, her temple. “I’m not here with another woman, Lia. Not like that. Taylor is a friend, and she’s here to work.”

“Taylor Carmichael?” Lia knew of only one Taylor who would be in Sicily to work right now, and that was the gorgeous former child star. She’d heard her grandmother talking about Santo’s film, and the troubled woman who was slated to star in it.

She heard Zach sigh. And then he turned her in his arms, put his hands on either side of her face and held her so he could look into her eyes. “Yes, Taylor Carmichael. Yes, she’s beautiful and desirable—but not to me. We’ve only ever been friends. She’s the sister I never had.”

Lia bit her lip. It was almost impossible to believe that two such gorgeous creatures weren’t sleeping together. “I think you need glasses, Zach.”

He laughed. “Hardly. I know when I have a beautiful woman in my arms.”

Lia flushed with pleasure. She’d never felt beautiful. Until tonight. Oh, she still worried that she was too fat and too awkward, but she could hardly deny the evidence of his desire for her. She was quite a good dreamer, but she had definitely not dreamed what had happened in his bed only minutes ago.

What she hoped would happen again.

She closed her eyes. One time with him, and she was already becoming a woman of questionable morals.

He tipped her chin up with a long finger and pressed his lips to hers. Desire, so recently sated, still managed to lift a head and send a finger of need sliding down the pathways of her nervous system.

She stepped closer, her lips parting beneath his … and the kiss slid over the edge of polite and into the realm of hot and amazing. He was in the process of shoving the robe off her shoulders when there was a knock on the door.

He took a step back, breaking the kiss, and tugged the robe into place with a sigh of regret. “Food first,” he said with a wicked smile. “And then we play.”

Lia could only shudder in response.

They spent the night entangled together, their bodies craving the pleasure they found in each other. Lia learned more about sex, about her own body, than she’d dreamed possible.

They showered together in the morning, and then spent the day walking around Palermo, ducking into churches and restaurants, stopping in ancient alleys to kiss and touch, drinking espresso and eating pasta.

It was a perfect day, followed by another perfect evening. They were strangers, and not strangers. It was as if they’d known each other forever. Zach’s smile made her heart throb painfully whenever he turned it on her. His laugh had the power to make her ache with raw hunger.

They talked, in Italian and in English, about endless things. She confessed that she was a Corretti. Zach didn’t seem to care, other than a brief lifting of the eyebrows as he connected her to the hotel owners.

She discovered that Zach lived in Washington, D.C., and that he’d met Taylor Carmichael at a clinic for military veterans. She didn’t ask about his scars because he’d grown tight-lipped when he’d told her that much.

They returned to the hotel, to his room, and spent the entire night wrapped in each other once more. He left the balcony doors open so that a breeze from the sea blew in. Church bells chimed the hour, every hour, but sanctuary was in this room, this bed.

And yet it was ending. They both knew it. Lia had to return to her grandparents’ estate, and Zach was going back to the States. He’d heard from Taylor, finally, and she’d told him everything was fine, though she was somehow now engaged to Lia’s brother Luca. Zach didn’t seem too happy about that, but he’d accepted it after they’d talked a bit longer.

He did not, Lia noticed, tell Taylor about her.

Yet she kept hoping for more, for some sign this meant more to him than simply sex. It had to. She couldn’t be the only one affected by this thing between them. Could she?

But when she awoke early the next morning, Zach was gone. She hadn’t heard a thing. His suitcase was gone, everything in the bathroom, everything that indicated he’d once been here.

All that remained was a single rose in a vase and a hastily scribbled note propped beside it. She snatched it up and opened it. The military medal fell out and hit the floor with a plink.

Lia’s pulse throbbed as she read the note.

Be well, Lia.

Her heart crumpled beneath the weight of those words. Words that meant well, but ultimately meant nothing. She retrieved the medal, and then sank onto the bed and lifted his pillow to her face. It still smelled like him and she breathed it in, seeking calm.

Zach was gone, and she was alone once more. Like always.

CHAPTER FOUR

THE EVENING WAS hot and muggy, and Zach stood off to one side of the crowd gathered at the country club. He took a sip from his water glass, cleverly disguised as a mixed drink by the addition of a lime slice and a cocktail stirrer, and then set it on a passing tray.

He never drank at functions like this. It was something he’d learned growing up. Always keep your head and always be prepared for any eventuality. His father hadn’t made a career in politics out of being imprudent, and Zach had learned the lesson well.

These days, however, he was less concerned with the good impression than he was with the opportunity to escape. Once he’d done his duty—made the speech, shook the hands, accepted the honor, cut the ribbon, got the promised funding for the Scott Foundation’s causes—he was gone.

Tonight, he’d had to give a speech. And right now, his father was holding court with a group of people he no doubt hoped would become campaign donors. His mother was circulating with the skill of a career politician’s wife, smiling and making polite small talk.

There were reporters in the room—there were always reporters—but the cameras were thankfully stowed at the moment. They’d come out during his speech, of course, and he’d had to work hard to concentrate on the crowd and not the flashes. A matron came over and started to talk to him. He nodded politely, spoke when necessary and kept his eye on the exit. The second he could excuse himself, he was gone. He’d already been here too long, and he was beginning to feel as if the walls were closing in.

He scanned the crowd out of habit, his gaze landing on a woman who made him think of Sicily. She was standing near the door, her head bowed so he couldn’t see her face. The crowd moved, closing off his view of her. His pulse started to thrum, but of course, she wasn’t Lia Corretti. Lia was in Sicily, no doubt making love to some other lucky bastard. A current of heat slid through him as he remembered her lush body arrayed before him.

If he’d been a different man, he’d have stayed in Sicily and kept her in his bed until they’d grown tired of each other. It’s what the old Zach would have done.

But the man he was now couldn’t take that chance. He’d spent two nights with her and she’d made him feel almost normal again. Yet it was a lie, and he’d known it.

He didn’t know Lia at all, really, but he knew she deserved better than that. Better than him.

“Zach?”

His head whipped around, his gaze clashing with the woman’s who’d moved through the crowd unseen and now stood before him. Shock coursed through him. It was as if he’d blinked and found himself whisked back to a different party. Almost against his will, his body responded to the stimulus of seeing her again. He wasn’t so inexperienced as to allow an unwanted erection, but a tingle of excitement buzzed in his veins nevertheless.

Lia Corretti gazed up at him, her blue-green eyes filled with some emotion he couldn’t place. Her dark red hair was twisted on her head, a few strands falling free to dangle over one shoulder. She was wearing a black dress with high heels and a simple pair of diamond earrings.

She wasn’t dripping in jewels like so many of the women in this room, yet she looked as if she belonged. The woman who’d been talking to him had thankfully melted away, her attention caught by someone else.

“Hello, Lia,” he said, covering his shock with a blandness that belied the turmoil raging inside him. He spoke as if it hadn’t been a month, as if they’d never spent two blissful nights together. As if he didn’t care that she was standing before him when what he really wanted to ask her was what the hell she was doing here.

But he was afraid he knew. It wouldn’t be the first time a woman he’d slept with had gotten the wrong idea. He was a Scott, and Scotts were accustomed to dealing with fortune hunters. She hadn’t seemed to be that type of woman, but clearly he’d been wrong.

He noticed that her golden skin somehow managed to look pale in the ballroom lights. Tight. There were lines around her lips, her eyes. She looked as if she’d been sick. And then she closed her eyes, her skin growing even paler. Instinctively, Zach reached for her arm.

He didn’t count on the electricity sizzling through him at that single touch, or at the way she jerked in response.

“I’m sorry,” she said in English, her accent sliding over the words. “I shouldn’t have come here. I should have found another way.”

“Why are you here?” he demanded, his voice more abrupt than he’d intended it to be.

She looked up at him, her eyes wide and earnest. Innocent. Why did he think of innocence when he thought of Lia? They’d had a one-night—correction, two-night—stand, but he couldn’t shake the idea that the woman he’d made love to had somehow been innocent before he’d corrupted her.

“I—I need to tell you something.”

“You could have called,” he said coolly.

She shook her head. “Even if you had given me your number …” She seemed to stiffen, her chin coming up defiantly. “It is not the kind of thing one can say over the phone.”

Zach took her by the elbow, firmly but gently, and steered her toward the nearest exit. She didn’t resist. They emerged from the crowded ballroom onto a terrace that overlooked the golf course. It was dark, but the putting green was lit and there were still players practicing their swings.

He let her go and moved out of her orbit, his entire body tight with anger and restlessness. “And what do you wish to say to me, Lia?”

He sounded cold and in control. Inhuman. It was precisely what he needed to be in order to deal with her. He’d let himself feel softer emotions when he’d been with her before, and look where that had gotten him. If he’d been more direct, she wouldn’t be here now. She would know that her chances of anything besides sex from him were nonexistent.

He would not make that mistake again.

Lia blinked. Her tongue darted out over her lower lip, and a bolt of sensation shot through him at that singular movement. His body wanted to react, but he refused to let it. She was a woman like any other, he reminded himself. If sex was what he wanted, he had only to walk back in that ballroom and select a partner.

Her gaze flicked to the door. “Perhaps we should go somewhere more private.”

“No. Tell me what you came to say, and then go back to your hotel.”

She seemed taken aback at the intensity of his tone. She ran a hand down her dress nervously, and then lifted it to tuck one of the dangling locks of hair behind her ear. “You’ve changed,” she said.

He shook his head. “I’d think, rather, that you do not know me.” He spread his hands wide. “This is who I am, Lia. What I am.”

She looked hurt, and he felt an uncharacteristic pinch in his heart. But he knew how to handle this. He knew the words to say because he’d said a variation of them countless times before.

“Palermo was fun. But there can be nothing more between us. I’m sorry you came all this way.”

He’d expected her to crumple beneath the weight of his words. She didn’t. For a long moment, she only stared at him. And then she drew herself up, her eyes flashing. It was not the response he expected, and it surprised him. Intrigued him, too, if he were willing to admit it.

“There can be more,” she said firmly. “There must be more.”

Zach cursed himself. Why, of all the possible women in the world, had he chosen this one to break his long sexual fast with? He’d known there was something innocent about her, something naive. He should have sent her back to her room. Unfortunately, his brain had short-circuited the instant all the blood that should have powered it started flowing south.

“I’m sorry if you got the wrong idea, sugar,” he began.

She didn’t let him finish. Her brows drew down angrily as she closed the distance between them and poked him hard in the chest with a manicured finger. He was too stunned to react. “The wrong idea?” she demanded.

She swore in Italian, curses that somehow sounded so pretty but were actually quite rude if translated. Zach was bemused in spite of himself.

“There were consequences to those two days,” she flashed. “For both of us, bello.”

Ice shot down his spine, sobering him right up again.

“What are you talking about?” he snapped.

Her lips tightened. And then she said the words that sliced through him like a sword thrust to the heart.

“I’m pregnant, Zach. With your baby.”

Lia watched the play of emotions over his face. There was disbelief, of course. Anger. Denial.

She understood all those feelings. She’d experienced each one in the past few days, many times over. But she’d also experienced joy and happiness. And fear. She couldn’t forget the fear.

“That’s impossible,” he said tightly. His handsome face was hard and cold, his eyes like chips of dark, burning ice as they bored into her.

Lia wanted to sit down. She was beginning to regret coming here tonight. She’d only just arrived in Washington today, and she’d hardly rested. She was suffering from the effects of too much air travel, too much stress and too many crazy hormones zinging through her system.

This was not at all how she’d pictured this happening. She hadn’t thought beyond seeing him, hadn’t thought he would force her to tell him her news standing in the darkness and watching men tap golf balls toward a little hole in the ground.

She also hadn’t expected him to be so hostile. So cold.

Lia swallowed against the fear clogging her throat. She had to be brave. She’d already endured so much just to get to this point. There was no going back now.

“Apparently not,” she said, imbuing her voice with iron. “Because I am most assuredly pregnant.”

“How do you know it’s mine?”

His voice was a whip in the darkness, his words piercing her. “Because there has been no one else,” she shot back, fury and hurt roiling like a storm-tossed sea in her belly.

“We spent two nights together, Lia. And we used condoms.” His eyes were hard, furious.

“There was once,” she said, her skin warming. “Once when you, um, when we—”

She couldn’t finish the thought. But he knew. He looked stunned. And then he closed his eyes, and she knew he remembered.

“Christ.”

There’d been one time when they’d been sleeping and he’d grown hard against her as they slowly wakened. He’d slipped inside her, stroked into her lazily a few times, and then withdrew and put on a condom. It had been so random, so instinctive, that neither of them thought about it afterward.

“Exactly,” she said softly, exhaustion creeping into her limbs. Why hadn’t she just stayed at the hotel and slept? Her plan had always been to see him privately, but when she’d seen the announcement in the paper about his speech tonight, she’d become focused on getting here and telling him the news. On sharing this burden with someone who could help her.

But that wasn’t the only reason.

For an entire month, she’d missed him. Missed his warm skin, the scent of soap and man, the way he skimmed his fingers over her body, the silky glide of his lips against hers.

The erotic pulse of his body inside hers, taking her to heights she’d never before experienced.

Lia shivered, though it was not cold. A drop of sweat trickled between her breasts. She felt … moist. And she definitely needed to sit down.

Zach stood ramrod straight on the terrace before her. “You may be pregnant, but that doesn’t make the baby mine,” he said. She swallowed down the nausea that had been her constant companion—it was lessening thanks to medication the doctor had prescribed—and tried to bring him into focus. “We were together two nights. How do I know you didn’t have another lover?”

Lia’s heart ached. She’d known he might not take the news well—what man would when a spontaneous encounter with a stranger turned life-altering in such a huge way?—but she hadn’t expected him to accuse her of having another lover. Of basically coming all this way to lie to him.

“I need to get out of this heat,” she choked out, turning blindly. She couldn’t stand here and defend herself when she just wanted to sit down somewhere cool. When her heart hurt and her stomach churned and she wanted to cry.

She’d only taken a few steps toward the door when she felt as if the bottom was dropping out from under her. Lia shot a hand out and braced herself on the railing near the door as nausea threatened to overwhelm her. She turned to lean against it, grateful for the solid barrier holding her up.

“What’s wrong?”

She looked up to find Zach standing over her, his stern face showing concern where moments ago it had only been anger.

Lia put a shaky hand to her forehead. “I’m hormonal, Zach. And you aren’t helping matters.”

He blew out a breath. And then his hand wrapped around her elbow as he pulled her to his side. “Come on.”

He led her away from the door and then in through another door farther down. It led into a dark bar with tables and chairs and only a few patrons. Zach steered her to a table in the corner, far from anyone, and sat her down.

“Wait here.”

She was too tired to argue so she did as he ordered, propping her head against one palm as she fought her queasy stomach.

He returned with a glass and a bottle of San Pellegrino, opening it and pouring it for her. She took a grateful sip, let the cold bubbly water slide down her throat and extinguish the fire in her belly.

Zach sank into the chair across from her. His arms were folded over what she remembered was an impressive chest when it was bare. His stare was not in the least bit friendly as he watched her. She thought of the military medal she’d tucked into her purse and pictured him in a flight suit, standing tall and proud beside a sleek fighter jet.

“Better?” he asked shortly.

She nodded. “Somewhat, yes.”

“Good.” His eyes narrowed. “Why should I believe this baby is mine, Lia?”

Her heart thudded. There was no reason she could actually give him. Because I was a virgin. Because you are the only man I’ve ever been with. “A paternity test should clear it up,” she said coolly, though inside she was anything but cool. “I will submit the first moment it is safe to do so.”

He turned his head and stared off into space. His profile was sharp, handsome. His hair was still cut in that military style, short and cropped close. On him, it was perfect. Not for the first time, she wondered what he’d seen in her. No doubt he was wondering the same thing.

“You seem to have it all thought out,” he said evenly. Coldly.

Lia clutched the glass in her hands. “Not really. All I know is we created a baby together. And our baby deserves to have both parents in his or her life.”

It was the one thought that had sustained her on the long trip from Sicily. The one thing she’d had to cling to when everything else was falling apart.

Zach would want his child. She’d told herself that over and over.

But she didn’t really know if it was true.

What if he was exactly like her father and just didn’t care about the life he’d helped to create? Despair rose up inside her soul. How could this be the same man she’d lain in bed with? That man had been warm, mysterious, considerate. He wouldn’t abandon a helpless baby.

But this man …

She shivered. This one was cold and hard and mean.

He looked at her evenly. Across the room, a few people sat at tables or lounged at the bar. One woman leaned in toward the man across from her and said something that made him laugh. How Lia envied that woman. She was with a man who wanted her, a man who was happy she was there.

“I don’t know what you expect, Lia, but I’m not the father type. Or the husband type.” His voice was low and icy, his emotions so carefully controlled she had no idea if he felt anything at all.

“You don’t have a choice about being a father,” she said, her throat aching.

His dark eyes glittered. And then he smiled. A cruel smile. “There is always a choice. This is the twenty-first century, not the dark ages. You don’t have to have this child. You don’t have to keep this child.”

His words seared into her. Lia shot to her feet and clutched her tiny purse to her like a shield. Her hands were trembling. Her body was trembling.

“I want this baby, Zach. I intend to give my child the best life possible. With or without you,” she added, her throat tightening over the words. Though she didn’t know how she was going to do that. She had nothing. The money she had from her mother wasn’t in her control. She didn’t even know how much there was; her grandfather had always managed it. Now, she supposed, Alessandro was managing it.

She didn’t really know Alessandro, but he was her grandfather’s handpicked successor. And if he was anything like Salvatore had been, then he was not a man you demanded anything from.

When she walked out of here, she had nothing more than she’d walked in with. The bit of cash she’d saved from her allowance and the credit card on her grandmother’s account. She kept hoping her grandmother wouldn’t notice the charges, though she had no idea how much longer that could last. She’d fled while her grandmother was out of town, but Teresa would return any day and find Lia gone.

Then what? The family would shut down her ability to spend a dime other than her cash. Then someone would come for her. Lia shuddered.

Her heart thundered while Zach stared her down. Please, she silently begged. Please don’t reject us. Please don’t send us back there.

His eyes did not change. There was no warmth, no sympathy. No feeling at all. She’d been too hasty with that ultimatum. Too stupid.

“Without me,” he said, his voice low and measured.

She considered him for a long moment, her eyes pricking with tears, her breath whooshing in and out of her chest as she fought to maintain control. He was a bastard. A horrible, rotten bastard.

What had happened to the man who’d been frightened and alone in that ballroom back in Palermo? The man who’d been vulnerable, and who’d dropped his military medal because he must believe, on some level, that he didn’t deserve it?

She’d come here with such hope for the future. She’d come here expecting to find the man who had charmed her and made her feel special.

But this man was not the same man. She despised him in that moment. Despised herself for being so weak and needy that she’d had sex with a stranger—not once, but many times over two days. It was as if she’d wanted to challenge fate, as if she’d been laughing and daring life to knock her in the teeth one more time.

Well, it certainly had, hadn’t it? She’d let herself feel something for a man she didn’t know, let herself believe there was more to it than simple biology. Not love, certainly not, but … something. Some feeling that was somehow more than she should have felt for a man she’d only just met.

She was so naive.

The pain sliced into her heart. “I spoke with Taylor Carmichael after you left Sicily. She thinks you are a good man,” Lia told him. Something flickered in his gaze, yet he said nothing. “But I think she doesn’t really know you the way she thinks she does.”

She turned and headed for the exit, though the door was a blur through her tears. One of the patrons in the bar looked up as she passed. He grinned at her, an eyebrow lifting, but she kept walking, her entire world crumbling apart. She hoped Zach would stop her. Prayed he would.

Prayed that she was wrong and he was just very surprised and not reacting well.

But she reached the door and tugged it open, and still he wasn’t behind her. Lia stepped into the corridor and hurried down it, her heels sinking into the plush carpet. And then she was outside, nodding to the doorman’s query if she would like a taxi. Here, the world moved as it had before. Nothing had changed. Inside her soul, however, everything was different.

She was pregnant. She was alone.

She wished she had someone to talk to—a friend, a sister, anyone who would listen—but that was wishful thinking. She’d never had anyone to talk to.

A taxi glided up the rounded drive and the doorman opened it with a flourish. Lia handed him a few dollars and then slid inside and turned her head away from the elegant building as the taxi drove away. She refused to look back. That part of her life was over.

CHAPTER FIVE

LIA DIDN’T SLEEP WELL. She’d returned to her hotel, ordered room service—soup and crackers—and then taken a hot bath and climbed into bed with the television remote. She’d fallen asleep almost instantly, but then she’d awakened when it was still dark out. She lay there and stared at the ceiling.

Her entire life was crashing around her ears, and there was nothing she could do about it. Zach had rejected her. She had no choice but to return to Sicily. No choice but to tell her grandmother everything that had happened. She could only pray that Alessandro was a better man than her grandfather had been, and that he wouldn’t force her to marry someone she didn’t love simply for the sake of protecting the family reputation

She didn’t hold out much hope, actually.

She put her hand over her still-flat belly. What was she going to do? Where was she going to go? If she tried to keep running, the Correttis would find her. She couldn’t melt away and become anonymous. She couldn’t find a job and raise her child alone. She had no idea how to begin. She had no skills, no advanced education. She’d never worked a day in her life.

But she would. She would, damn it, if that’s what it took. She wasn’t half-bad with plants. Maybe she could get a job in a nursery, or in someone’s garden. She could prune plants, coax forth blooms, mulch and pot and plan seasonal beds.

It wasn’t much, but it was something.

Tears filled her eyes and she dashed them away angrily. Eventually, she fell asleep again. When she woke this time, it was full daylight. She got up and dressed. She thought about ordering room service again, but she needed to be careful with her expenses. She would go and find a diner somewhere, a place she could eat cheaply.

And then she would figure out what to do.

Lia swept her long hair into a ponytail and grabbed her purse. She was just about to open the door when someone knocked on it. The housekeeper, no doubt. She pulled open the door.

Except it wasn’t the housekeeper.

Lia’s heart dipped into her toes at the sight of Zach on the threshold. But then it rose hotly as anger beat a pulse through her veins. He’d been so cruel to her last night.

“What do you want?” she asked, holding the door tight with one hand. Ready to slam it on him.

“To talk to you.”

He was so handsome he made her ache. And that only made her madder. Was she really such a pushover for a pretty face? Was that how she’d found herself in this predicament? The first man to ever pay any real attention to her had the body of a god and the face of an angel—was it any wonder she’d fallen beneath his spell?

This time she would be strong. She gripped the door hard, her knuckles whitening. “I understood you the first time. What more can you have to say?”

He blew out a breath, focused on the wall of windows behind her head. “I called Taylor.”

Her heart throbbed with a new emotion. Jealousy. “And this concerns me how?”

“You know how, Lia. Let me in so we can talk.”

She wanted to say no, wanted to slam the door in his face—but she couldn’t do it. Wordlessly, she pulled the door open. Then she turned her back on him and went over to the couch to sit and wait. He came inside and stood a few feet away, his hands shoved into his jeans pockets.

“You went to see Taylor,” he said. “To find out where I lived.”

She lifted her chin. “I knew you lived in Washington, D.C. You told me so.”

“Yes, but it’s a big city. And you needed an address.”

She toyed with the edge of her sleeve. “I’d have found you. You did tell me about your father, if you recall.”

But it would have been much harder, which was why she’d gone to see Taylor. And how embarrassing that had been. She’d had to explain to a complete stranger that she needed to find Zach because she had something to tell him.

Taylor hadn’t accepted that excuse. She’d demanded to know more. Lia hadn’t blamed her, since she was Zach’s friend, but it was still a humiliating experience. Taylor hadn’t actually believed her—until she’d produced the medal. Lia still wasn’t certain that Taylor believed everything, but she’d relented at that point because she’d believed enough.

“You’ve gone to a lot of trouble,” he said.

Lia swallowed. What could she say? I had no choice? My family will be furious? I’m afraid?

“A baby needs two parents,” she said. “And a man should know if he’s going to be a father.”

“And just what did you expect me to do about it, sugar?”

Irritation zipped through her like a lash. Sugar wasn’t an endearment, spoken like this; it was a way of keeping her at a distance. Of objectifying her. “You know my name. I’d prefer you use it.”

His eyes flashed. “Lia, then. Answer the question.”

She folded her arms and looked toward the windows. She could see the white dome of the Capitol building sitting on the hill. Why had she chosen this hotel? It was far too expensive. If her grandmother cut off her credit cards, she’d be doing dishes in the hotel kitchen for the next ten years just to pay for one night.

“I thought you would want to know.”

“You could have called.”

She swung back to look at him. “Are you serious? Would you want this kind of news over the phone?”

He didn’t answer. Instead, he pulled something from his rear pocket and tapped it on his palm. “How much money do you want, Lia?”

Her heart turned to stone in her chest as she realized he was holding a checkbook. And though she needed money—desperately—it hurt that he thought all he needed to do was buy her off.

And it hurt that he didn’t want this child growing inside her. That he could so easily shove aside that connection and have nothing to do with a person who was one half of him.

My God, she’d really chosen well, hadn’t she?

“You think I came here for money?” It would solve her most immediate problem, but it wouldn’t really solve anything. She’d still be single and pregnant, and her family would still be furious—and the Correttis had a long arm.

“Didn’t you?”

Lia stood. She had to fold her arms over her middle to hide their trembling. “Get out,” she said, fighting the wave of hysteria bubbling up inside her.

He took a step toward her and then stopped. The checkbook disappeared in his jeans again. He looked dark and broody and so full of secrets he frightened her. And yet a part of her wanted, desperately, to slide into his arms and experience that same exhilaration she had back in Sicily.

“You expect marriage,” he said, almost to himself. “That’s why you came.”

It seemed so silly when spoken aloud like that, but she couldn’t deny the truth of it. She had thought she would race to D.C., tell Zach she was pregnant and he would be so happy he’d want to take care of her and the baby forever.

Lia closed her eyes. What was wrong with her? Why was she always looking for acceptance and affection where there was none? Why did she think she needed a man, any man, in her life anyway?

“This is your baby in here,” she said, spreading her hand over her abdomen. “How can you not want it?”

He raked a hand through his hair and turned away from her. Once more, she was studying his beautiful, angry profile.

“Assuming what you say is true, I’m not good father material.” He said it quietly, with conviction, and her heart twisted in her chest.

Still, she couldn’t allow sympathy for the pain in his voice to deflect her from the other part of what he’d said. “If you don’t believe me, why are you here? Do you usually offer to pay women to get them to go away?”

He turned back to her, his expression cool. “I’ve encountered this situation before, yes. It has never been true, by the way.” He spread his hands wide. “But my family name encourages the deception.”

Lia stiffened. “I really don’t care who your family is,” she said tightly. “I did not come here for them.”

“Then what do you want, Lia?”

She swallowed. She’d thought—naively, of course—there had been something between them in Palermo. Something more than just simple animal attraction. She’d thought he might be glad to see her. God, she was such a fool.

The only thing she had was the truth.

“My family will be very angry when they find out,” she said softly. “And Alessandro will likely marry me off to one of his business associates to prevent a scandal.” She dropped her gaze and smoothed her hand over her belly again. “I suppose I could deal with that if it were only me. But I’m afraid for my baby. A Sicilian man won’t appreciate a wife who is pregnant with another man’s child.”

She could feel his gaze on her and she lifted her head, met the tortured darkness of his eyes. And the heat. It surprised her to find heat there, but it was indisputable. The heat of anger, no doubt.

“You know this to be true,” she said. “You are part Sicilian yourself.”

“A small part, but yes, I know what you mean.”

She could have breathed a sigh of relief—except she didn’t think he’d changed his mind about anything. “Then you will not want your child raised by another man. A man who will not love him or her, and who will resent the baby’s presence in his household.”

Zach was still. “You should have chosen better,” he said.

She blinked. It was not at all the response she’d anticipated. “I beg your pardon?”

“That night. You should have chosen to leave instead of stay.”

She’d bared her fears to him and this was what he had to say. Anger spiked in her belly. “It takes two, Zach. You were there, too.”

He took a step toward her, stopped. His hands flexed at his sides. “Yes, and I tried to send you away, if you will recall. Considering how we first met, you should have run far and fast.”

Her skin was hot—with shame, with anger, with self-recrimination. “It’s not all my fault. Perhaps you should have tried harder.”

As if anything would have induced her to leave after the way he’d looked at her: as if he wanted to devour her. It had been such a novel experience that she’d only wanted more.

“I should have,” he said. “But I was weak.”

“This baby is yours,” she said, a thread of desperation weaving through her. If he walked out now, if he sent her back to Sicily, what would become of her and the baby? She couldn’t face her cousin’s wrath. Her grandmother would do what she could, but even Teresa Corretti would do what the head of the family dictated in the end. And he would dictate that she not have a child out of wedlock. Or he would throw her out and cut her off without a cent.

For a moment, she contemplated that option. It would be … heavenly, in a way. She would be free of the Correttis, free of the pain and anger that went along with being the outsider in her family.

Except she knew it wouldn’t happen that way. Salvatore Corretti had ruled his family with an iron fist. And no wayward granddaughter would have ever brought shame on the family name in such a way. A Corretti grandson could father illegitimate children all day long, and he would not have cared. Let one of his granddaughters get pregnant, with no man in sight, and he most certainly would have come unglued.

Alessandro was a Corretti male and would be no different. He’d learned at their grandfather’s knee how to run this family and she could not take the risk he was somehow more enlightened. He’d never been enlightened enough to pay attention to her in all these years, which told her a lot about how he already felt about her. Add in the humiliation of his aborted wedding, and she was certain he was in no mood to be sympathetic.

“How can you be sure, Lia?”

She had to give herself a mental shake to retrieve the thread of the conversation. He wanted to know how she could be sure the baby was his, as if she was the kind of woman who had a different sexual partner every night.

“Because I am. Because I’ve been with no one else.”

He swore softly.

Her cheeks heated. Hot emotion whipped through her. She was tired of feeling guilty, tired of feeling as if she was the one who’d done something wrong. She felt snappish.

“This isn’t ideal for me, either, you know. I didn’t ask to get pregnant, especially not my first time ever having sex—”

She broke off as she realized what she’d said. His face grew thunderous. He closed the distance between them, stopped just short of grabbing her. His hands were clenched into fists at his sides. “What did you say?”

Lia’s heart pounded. Adrenaline roared through her veins. She felt light-headed. “Nothing,” she whispered as his eyes darkened. “It was nothing.”

“You told me that night it had been a long time… .” His voice was diamond-edged.

“I thought if I told you the truth, you’d send me away.”

He swallowed, hard. “I would have. I should have anyway.” His gaze dropped, his dark lashes dipping to cover his beautiful eyes. “I thought something was … different with you. But it had been so long since I’d been with anyone that I dismissed my intuition. You didn’t act like a virgin, but you felt like one when I …”

He swore again, his eyes meeting hers once more. “I’d have done things differently if I’d known. Been more gentle. You should have told me.”

Lia couldn’t stop herself from lifting a hand and sliding it along the bare skin of his arm. It was the first time she’d touched him, really touched him, in a month. And the electric sizzle ricocheting through her body told her just how little had changed for her.

“I should have. I know it. But everything was so surreal, and I was afraid it would end. You were the first person to make me feel wanted in a very long time. I liked that feeling.”

He moved away from her, went over and sank down on a chair. Then he sat forward and put his head in his hands. Lia didn’t say anything. She didn’t move, though her heart throbbed at the sight of him looking so overwhelmed.

“This is not what I expected to happen at this point in my life,” he said to the floor.

“I don’t think either of us did,” she replied, swallowing. “And though I could make it all go away with a visit to a doctor, as you intimated earlier, I can’t do that. It’s not who I am or what I want.”

He lifted his head. “No, I know that.” He blew out a breath, swore. And then he stood again, his presence nearly overwhelming her as his eyes flashed fire. “The press will have a field day with this.”

Lia bit the inside of her lip. In all the drama, she’d never considered the press. It was true the paparazzi flocked around her family like piranha. But she’d never been their target, probably because she was so humdrum and uninteresting in her family of brilliant swans.

But this baby was a game changer, especially considering who Zach was. His family was even more famous than hers. American royalty, if there was such a thing. A family with incredible wealth and power. She’d read all about the Scotts on her way across the Atlantic.

And she’d read about their heroic son, a man who’d returned from the war after a dramatic plane crash behind enemy lines. Her gaze drifted to where she’d set her purse. Inside, in a little zippered pocket, she still had Zach’s medal. A medal he hadn’t cared about.

She thought of him flat against the ballroom wall in the Corretti Hotel, his eyes tightly closed as he fought against something, and knew there was more to the story than had been reported.

“We’re the only ones who know,” she said. “And I have no plans to inform them. I think the secret is safe for now.”

His gaze was steady, cool, and she realized he didn’t entirely trust her. It stung.

“There are always leaks.” He shoved a hand through his hair. “There’s only one way to deal with this. One way to keep everything from exploding into an even bigger problem than it already is.”

Her heart thundered in her chest. And it hurt, too. Hurt because he’d called her—and their baby—a problem.

“Congratulations, Lia,” he said, his voice chilling her. “You’ve won the jackpot, after all. You’re about to become a Scott.”

“This is not how I wanted this to happen,” she said on a throat-aching whisper. Tears pressed the backs of her eyes. She couldn’t let them fall.

“You came here,” he said, his voice hard. “What did you expect? Did you think I would be happy?”

She dropped her gaze. A single tear spilled free and she dashed it away, determined not to cry in front of him. Not to be weak.

“I had hoped you might be, yes.” She lifted her chin and sucked back her tears. “Clearly, I was mistaken.”

“We’ll marry,” he said. “Because we must. But it’s an arrangement, do you understand? We’ll do it for as long as necessary to protect our families, and then we’ll end it when the time comes.”

Anger started to burn in her, scouring her insides. He was no better than her father had been. He didn’t care about his child any more than Benito Corretti had cared about her. He was making a deal, nothing more. It made her sick. And furious.

“Fine,” she said tightly. “I accept. But if we are having an arrangement, as you so nicely put it, then I want it understood that this arrangement is in name only.”

She didn’t know what made her say that, but once she said it she knew it was right. Because this situation was so out of her power that she needed something she could control. Something she could have a say about.

He stared at her for a long moment. And then his sexy lips curled up in a smile, surprising her after he’d been so hard and cold. “I can’t guarantee that, sugar. But we’ll try it your way to start. Just know that when you do surrender to me, I won’t be saying no.”

Lia pulled herself erect and looked at him with all the haughtiness she could muster. Which wasn’t much, she was sure. But damn if he hadn’t infuriated her. “There will be no surrender, Zach. Not ever again.”

“We’ll see,” he said with all the arrogant surety of a man who was accustomed to getting his way. And then he headed toward the door. “I’ll let you know when the arrangements are made.”

“How long will this take?” she asked as he opened the door.

He turned back to her. “Eager, Lia?”

She sucked in a breath. No, she was just worried about her ability to stay in this hotel. And about her family sending someone to fetch her if they figured out where she was. “No, but I have no idea how long these things take in America. I can’t stay in this hotel for weeks, Zach.”

His eyes slipped over her. “No, you can’t. The media will descend soon enough. You’ll move in with me. I’ll send someone for you later.”

He closed the door before she could say another word. She stood there for a long time, uncertain whether she’d found salvation by coming to D.C.

Or whether she’d damned herself instead.

CHAPTER SIX

ZACH LIVED IN a sprawling house in Virginia. It was gated, with manicured green lawns and a view of the Potomac River. Here, the Potomac was still close to the source and was wilder and freer than it had been in Washington. It tumbled over huge boulders, rushing and gurgling toward the city where it would become wide, placid and subject to Chesapeake tides.

Lia stood in a room that overlooked the backyard and the cliffs of the Potomac. Glass doors opened onto a wide stone balcony that ran the length of the house. Immediately outside was a small seating area, with a chair and a table. Perfect for reading.

The gardens weren’t overly ornate, but there were a lot of gorgeous flowering plants in manicured beds. Roses bloomed in profusion along two stone walls, red and pink and white. Fat flowering hydrangeas, blue and pink, sat in the shade beneath tall trees, and a host of bright annuals bloomed in beds that ran down toward the river.

Lia’s fingers itched. She wanted to lose herself in the garden, to go dig into the dirt and forget all about Zach Scott and the Correttis for a while.

But that was impossible right now.

She hadn’t seen Zach since she’d arrived. A chauffeur had come to get her at the hotel earlier, after a terse call from Zach informing her to be ready. Once she’d arrived, a uniformed maid had showed her to this room and offered to put her things away. Lia only had one suitcase and a carry-on, so she didn’t really have much with her. She’d declined and hung everything herself.

Now she felt like she was in stasis. Just waiting for something to happen. The garden called to her, but she resisted. What would Zach think if he came looking for her and she was on her knees in the dirt?

As the minutes dragged by, she resolved to go out on the balcony and run her fingers through the potted geraniums and lavender, just for something to do, but a knock at her door stopped her. “Yes?” she called.

The door opened and Zach stood there, tall, handsome and brooding as ever. Lia folded her arms over her chest and waited.

“If you’ve no objection, I’ve brought a doctor who is going to take a blood sample.”

“Why?”

Zach came into the room, his hands shoved into the pockets of his faded jeans. Dio, he was sexy. Lia shook herself and tried not to think about him that way. She failed, naturally. Her heart thumped and pumped and her bones loosened in the shell of her skin.

“There is a paternity test that will isolate the baby’s DNA from your blood. Just to be certain, you realize.”

Lia lifted her chin. “I have nothing to hide.”

It hurt, of course, that he didn’t believe her. But if a test would erase all doubt, she was for it. Not only that, but she also looked forward to the apology he would have to make when the test proved he was this baby’s father.

“I’ll bring her up, then.”

“Yes, do.”

He left and then returned a few minutes later with a smiling woman who took Lia’s blood and asked her questions about how she was feeling. Once it was over, and the woman was gone, Lia was left with Zach.

“I have an important dinner to attend tonight,” he told her. “You will accompany me.”

Lia swallowed. She wasn’t accustomed to large gatherings. Aside from the wedding-that-wasn’t, and a few family things that happened once a year, she spent most of her time alone or with her grandmother.

“I don’t have anything to wear,” she said. She didn’t even know what kind of dinner it was, but if it was anything like that gathering she’d crashed last night, she knew she didn’t have anything appropriate. She’d put on the nicest thing she had for that event.

Zach didn’t look perturbed. “There is time. I’ll send you to my mother’s personal shopper.”

“That is not necessary,” she said, though in truth she wouldn’t begin to know where to start in this city.

“I think it is, Lia. It’ll go much faster if you simply let her help you pick out what you need. For tonight, you’ll need formal wear. But select a range of clothing appropriate for various events.”

“And do you attend many events?” she asked, her heartbeat spiking at the thought of being out among so many people so frequently.

Plants she understood. People not so much.

His eyes were flat. “I am a Scott. And a returning war hero. My presence is in demand quite often, I’m afraid.”

She didn’t miss the way his voice slid over the words war hero. It was like they were oily, evil words for some reason. As if he hated them.

“You don’t sound as if you enjoy it.”

One corner of his mouth lifted. “No, I don’t. Not anymore.”

She wanted to ask what had changed, but she didn’t. “Then why do it?”

“Because I am a Scott. Because people depend on me. And if you are going to be a Scott, too, then you’d better get used to doing things because you have to instead of want to.”

Lia nibbled the inside of her lip. She was no good at the social thing. She had no practice at it. But, for tonight, she would have to try and be something she wasn’t. She would have to navigate the social waters without falling flat on her metaphorical face.

“I’m no good at this, Zach,” she told him truthfully. “I don’t have any experience.”

Not to mention she was awkward and grew tongue-tied around too many people. She’d always been so self-conscious, so worried about whether or not others liked her.

Because she’d never felt very wanted and she didn’t know how to fix it.

“Then you’ll learn,” he said. “Because you have no choice.”

Zach slipped into his tuxedo jacket and tugged the cuffs of his shirt until they were straight beneath the jacket arms. Tonight was another event, another speech, where he would be speaking to some of Washington’s elite about the need for funding for veterans’ causes. Everyone tended to think, because the military worked for the government, that returning vets’

care was assured. It was to a point. Where that point ended was where Zach stepped in.

But tonight was different in a way he had not expected. For the first time since he’d returned from the war, he was taking a woman with him. A woman who was his date.

His fiancée, for God’s sake. An unsettled feeling swirled in his gut at the notion, but it was too late to back out now. He’d had the call from the doctor. They’d rushed the results—because he’d paid them a great deal of money to do so—and he knew the truth.

Lia Corretti was pregnant with his child.

He wasn’t quite sure how that made him feel. He was still stunned at his reaction to her earlier today, in her hotel room, when he’d suddenly decided that marrying her was the thing to do. It had been a preemptive strike, because though he’d fully intended to get an answer to the child’s paternity before proceeding, he’d also known on a gut level that she was telling him the truth.

She’d been a virgin. He’d realized something was different about her that night in Palermo, but she’d distracted him before he’d puzzled out precisely what it was. Not that being a virgin made someone truthful, but he imagined it was highly unlikely she’d turned around and taken a new lover so quickly.

His gut had known what his head hadn’t wanted to admit. And now he had a fiancée. A fiancée he didn’t quite know how to fit into this life of his. She hadn’t wanted to accompany him tonight, but he’d insisted she would anyway.

He’d been angry and resentful toward her all day. But now he felt a twinge of guilt over his reaction. Still, he’d told her the truth. She would learn to deal with her responsibilities as his wife because she had no choice.

They had appearances to maintain and commitments to keep. If he was going to have a wife, then she was going to be at his side. It’s the way it worked in his world. The way it had always worked.

He went downstairs and into his office, where he opened the wall safe and extracted a box. He’d told Lia to shop for clothing, but he’d not thought of jewelry. He had no idea what she would wear tonight, but he knew what would look good with her coloring. He opened the box and slid a finger over the art deco rubies and diamonds. These had belonged to his grandmother. She’d left them to him on her death and he’d put them away, certain it would be years before he found a woman to give them to.

He flipped the box closed after a long moment and held it tight. His life was changing in ways he hadn’t expected. Ways he wasn’t quite sure how to cope with. He resented the changes, but he would deal with them the way he dealt with everything else in his life these days.

By hiding his feelings beneath a mountain of duty and honor.

She was learning, or trying to. Lia stood beside Zach at a posh gathering being held in the National Gallery of Art. It was past closing time, and the museum was only open for this exclusive party.

She’d chosen a gown in a rich cream color, and swept her dark hair off her shoulders and pinned it up. She’d applied her makeup carefully, slid into her heels—not too high because she was already self-conscious about her height—and wrapped a shawl around her shoulders. Her jewelry had consisted of her simple diamonds, until she’d arrived downstairs and found Zach waiting for her in the foyer of the big house.

His gaze had flicked over her appreciatively, and she’d felt warmth spread through her limbs. She liked the way he looked at her. And she wasn’t happy about that. After the way he’d behaved since she’d arrived, she didn’t want to like anything about him. She kept telling herself that the man she’d spent two days with was gone—except she couldn’t quite convince herself when he looked at her the way he had earlier.

“Wear these,” he’d said, flipping open a box that held a ruby-and-diamond necklace and matching earrings. It was ornate, but somehow simple, too. An impressive feat for an expensive necklace.

“I shouldn’t,” she said. “I’m too clumsy—”

“Nonsense.” His tone had been firm. “You’re a beautiful woman, Lia. And you are about to be my wife.”

He’d taken the necklace from the box and clasped it on her once he’d removed her small pendant. Then he placed her necklace carefully in the box he’d taken the larger necklace from. She was grateful for that, considering it was the only jewelry she had that had belonged to her mother. It might be small and unimpressive, but Zach didn’t treat it that way, and that touched her even though she did not want it to. He held out his hand for her earrings, which she handed over, and then she put the diamonds and rubies on.

When she was finished, he gave a satisfactory smile. “Excellent. You look lovely.”

They’d climbed into the Mercedes, and the chauffeur—Raoul—had driven them here, where Zach had been greeted like the political royalty he was. Now, they were sipping cocktails and waiting for the dinner to begin.

She didn’t miss that women slanted their gazes toward her. Some were appraising while others were downright hostile. Zach kept her at his side. Periodically, he would drape an arm around her, or slide his hand into the small of her back to guide her through the crowd. His touches made her jumpy yet she found herself craving them.

Soon they were seated at a large round table toward the front of the gathering. Lia wasn’t intimidated by the array of cutlery and plates before her. She might not be any good at the socializing part of this, but she’d been brought up by Teresa Corretti, the most elegant woman in all of Sicily. Lia knew which fork to use, and which bread plate was hers. She also knew how to sit through a multicourse meal and how to pace herself so that she wasn’t too full before the last course arrived.

But tonight she was finding it hard to concentrate on her food. She was still tired from the trip, and the stress of everything was starting to overwhelm her. She’d left Sicily on impulse, and now she was here with Zach, and he wasn’t the man she’d thought he was.

He was an automaton, an aristocrat, a man who did what he had to do because he cared about things like social standing and reputation. While it wasn’t a foreign concept to her, coming from the Corretti family, it wasn’t what she’d thought she was fleeing toward when leaving Sicily.

She could hardly reconcile the man he was here—dressed in a bespoke tuxedo and sporting an expensive watch—with the stiff military man who’d thrown a medal at her feet. The two did not seem to go together, and it confused her.

“You aren’t eating.”

His breath ghosted over her ear and a shiver of something slid down her backbone. She turned her head, discovered that he was frowning down at her, his dark eyes intense.

“I’m tired,” she said. “My schedule is all messed up. In a couple of hours, I would be waking up and having breakfast, were I still home.”

“You need to eat something. For your health.”

She knew what he meant. And why he didn’t say it. “I’ve eaten the soup and some of the bread.”

“Beef is good for you. There’s iron in there.”

“I’ve had a bite of it.”

“Eat more, Lia.”

“I can’t eat just because you order me to,” she snapped quietly.

Zach glanced at someone across the table and smiled. Then he lifted his hand and slid it along her jaw, turning her head as he did so. To anyone else, the gesture looked loving and attentive. But she knew what it really was. He was attempting to keep her in line.

His eyes held hers. She couldn’t look away. His mouth was only inches away, and she found herself wanting to stretch toward him, wanting to tilt her face up and press her lips to his.

His gaze dropped to her mouth, and one corner of his beautiful, sensual lips lifted. “Yes, precisely,” he murmured. She felt her face flood with heat. “And I am not ordering you to eat, Lia. I’m concerned about your health.”

She dropped her gaze from his. “Grazie. But I will not let my health suffer, I assure you.”

“Excellent,” he said. “Because you are mine now, and I take care of what is mine.”

A shiver slid through her. And a flash of anger. “Are you certain about that? What if the test results aren’t what you want them to be?”

His eyes sparkled with humor that she sensed was at her expense. “I’ve already had the result. And it is precisely what you said it was.”

Lia wanted to jerk herself out of his grip, but she knew this was not the place to show a bit of temper. “You could not have told me this earlier?”

He shrugged. “Why? You already knew the answer.”

“Perhaps I would like an apology. You did suggest I was lying, as well as exceedingly promiscuous.”

“My mistake.”

“You consider that an apology?”

“I do. You must realize, sugar, that you aren’t the first to try and trap me this way. You’re just the first to succeed.”

Lia shoved her chair back, uncaring how it looked to the other guests at their table. The murmur of conversation ceased and all eyes were on her. She swallowed and stood, hoping the trembling didn’t show.

“If you will excuse me, ladies and gentlemen,” she said. “I believe I must freshen up.”

Then she turned and marched away without waiting for a response. She was certain the fashionable ladies were appalled with her. The gentlemen probably shrugged it off as foreign eccentricity. Nevertheless, she didn’t quite care what they thought. She wasn’t about to sit there and let Zach talk to her like that.

She found the ladies’ room and went inside to perch on one of the settees and calm down. She refreshed her lipstick in the mirror and smoothed a few stray hairs into place. As she gazed at her reflection, it hit her how unusual her reaction just now had been. She’d sat through enough humiliating Corretti functions in her life to know how to be invisible for the duration.

She also knew how to be a lady whenever any attention happened to turn on her, and she knew that marching away in a huff was not a part of the training her grandmother had instilled in her. Teresa Corretti would be disappointed at that display of temper just now.

Lia curled her hands into fists on her lap and took a deep breath. Damn Zach, he had a way of getting beneath her skin and irritating her so much that she simply reacted without thinking. It wasn’t like her to draw attention to herself, or to argue, but she couldn’t help it with him.

Still, she should not have let him get to her like that. But he’d suggested she’d purposely set out to trap him into marriage, and it made her furious. What kind of God’s gift to women did he think he was anyway? It was ludicrous. And she planned to tell him so just as soon as they were alone and she could give him a proper piece of her mind.

Lia stood and smoothed her dress. She studied herself in the mirror and was pleased with what she saw. Oh, she was still too plump—and too tall—but she cleaned up quite nicely when she was able to wear designer dresses someone had picked out specifically for her shape and coloring.

When she left the ladies’ room, Zach was standing across from the door, leaning against the wall in a sexy slouch that made her heart kick up. He really was spectacular. Tall, broad and intensely handsome. The kind of man that, yes, would have women falling all over him.

“You’ve been gone awhile,” he said.

Lia tilted her chin up. “Yes. I needed to get my temper under control.”

Zach laughed. She didn’t like the way the sound slid beneath her skin. Curled around her heart. Warmed her from the inside out.

“I wasn’t aware you had a temper, Lia.”

“Of course I do. And you know just how to aggravate it.” She’d never really realized precisely how furious another person could make her until she’d met Zach. He had an ability to make her feel things she’d never quite felt before—and to say things she would have never said to another person. Usually, she hid her emotions down deep.

Except with him. With him, she couldn’t help but say what she was feeling.

It was that or burst.

She crossed the hall and stood right in front of him, nearly toe to toe. She was tall in her heels, five-eleven, but she still had to tilt her head back to look up at him. “You might think you are some sort of priceless gift to womankind, Zach Scott, but I’ll have you know that I would much prefer to be back home and for none of this to have happened.”

It wasn’t quite true, but she wasn’t going to tell him that. She wasn’t sorry for the two nights they’d spent together. She wasn’t even sorry about her baby. She was sorry for the way it had happened, and for the man it had happened with. Why couldn’t she have chosen a good Sicilian man for her night of rebellion? A single, sexy Sicilian who had no hang-ups about women and their motives.

Even as she thought it, she knew she didn’t really want that, either.

“For your information,” she continued, “I did not set out to ‘trap’ you. That is the most arrogant, conceited, unbelievable thing you have said yet. No one forced you to do what you did in Palermo. No one forced you to take that risk.”

His expression was dark. “No, you’re right about that. No one forced me. It was a mistake, and I was stupid enough to make it.” His eyes slid over her, came to rest on her face again. “Everything about those two days was a mistake.”

Lia tried not to let that hurt her, but she didn’t quite succeed. It stung her in places she’d thought she’d locked away long ago. “Well, now that we have that out of the way, I think it must be time for the dessert course.”

She turned her back on him and started down the hall, back toward the dinner. Tears pricked her eyes. Angry tears, she told herself.

Zach’s hand on her elbow brought her up short. She whirled around and jerked out of his grip.

He was a dark, brooding presence. “Look, I didn’t mean that the way it sounded.” He shoved a hand through his hair, blew out a breath.

Lia glared at him steadily. “I did not trap you, Zach. I’d like you to admit that.”

His expression remained dark. “Fine. You didn’t trap me.”

“And what about not believing I was telling the truth? Are you going to admit you were wrong about that, too?”

His eyes gleamed. “No.”

She stiffened. “Of all the rude, arrogant—”

“What reason did I have to believe you?” he said heatedly. “We’re strangers, Lia, regardless of what happened in Palermo.”

She swallowed against the knot of anger and pain clogging her throat. But she knew what he said was true. Would she have believed a story like hers if she were Zach? Considering his previous experience of women, perhaps not.

“I will concede that point,” she said coolly, though her heart beat hot at the admission. “But I don’t like it.”

He reached for her hand, slipped it into his. Her entire body went on red alert just from that simple touch. She wanted more of him, more of what they’d had in Palermo. And yet she knew that was the last thing she should want. The very last. They had an arrangement in name only, to protect their families, until such time as they could go their separate ways and not cause a scandal.

She had to remember he didn’t truly want this child. Or her.

She tried to pull her hand away, but he held it tight.

“Darling, we’re returning to the event,” he chided her. “We have to look happy together if they are to believe our whirlwind romance.”

“I’m not very good at pretending,” she said stiffly.

He tugged her closer. “Then I will have to give you a reason to smile,” he said, slipping his hand around to the small of her back and pressing her against him. He pulled the hand he’d trapped up to his chest, pressed her palm against the smooth fabric of his tuxedo.

“There is nothing you can do to make me smile, Zach,” she said, though her heart beat harder and faster as the look in his eyes changed. Heat flared in their dark depths and her body responded by softening, melting. She held herself rigid, unwilling to give in to the feelings swirling inside her. Feelings that wanted her to tilt her head back and offer her lips up for him to claim. “I want you to let me go.”

His eyes were hooded as they dropped to her mouth, and a shot of adrenaline pulsed into her veins.

“I will,” he murmured. “But not quite yet.”

CHAPTER SEVEN

ZACH WAS ON the edge of control. Not in a way that made him sweat as helpless panic rose in his throat and threatened to squeeze the life from him. But he had a need to dominate. A need to take this infuriating woman to his bed and not let her out of it for several hours.

Not until she sighed her pleasure into his ear. Not until she gasped out his name the way she had in Palermo. Sweet, innocent Lia. He wanted to taste her again. Wanted to know if she was as sweet as he remembered. As intoxicating.

She stood very still in his grasp. He didn’t hold her tight. She could have broken free with a single tug. Oh, not when he’d first gripped her hand. Definitely not then. At that moment, he’d been intending to saunter back into the gathering with his woman at his side, looking happy and enraptured for the world to see.

He knew how this game was played. He could have a fast romance and marriage, but first he had to be seen with Lia. And they needed to appear as if they couldn’t keep their hands off each other. So far, they’d looked as if they might prefer to touch anyone else rather than each other.

He had to change that perception, especially since there were at least three reporters circulating at this party tonight. Tomorrow, on the society pages of the local papers, they’d mention his date. By tomorrow evening, they’d know everything about Lia Corretti.

And what he wanted them to know was that she was mad for him.

Except she didn’t look so much mad for him as mad at him at the moment. Furious, with her snapping blue-green eyes and dark auburn hair that caught the light like a flame. Her lips parted slightly as he stared at them. Her breathing grew shallow, her creamy breasts rising and falling more rapidly.

He could see the pulse thrumming in her neck. A very male sort of satisfaction slid through him. Lia was not immune, no matter how she bristled and glared.

Zach reached up and ran his thumb over the pulse at her throat. She gasped, but she didn’t pull away.

“We were good together,” he purred. “We could be again.”

Her eyes were wide as she gazed up at him. “This is an arrangement, Zach,” she said, her voice hardly more than a whisper. “An arrangement that does not include sex.”

He was beginning to regret that he’d used that word with her. She was intent on keeping it strictly business since he’d told her this was a temporary solution to protect their families from the media.

He’d fully intended it to be temporary when he’d said it. It had seemed the perfect solution. He didn’t know the first thing about being a father, wasn’t sure he could even do it. If he married Lia, gave their child a name and a legacy, they could go their separate ways in a few months and everything would be fine.

Except, strangely, since the moment the doctor had given him the test results earlier, he’d felt a sense of duty that warred with those thoughts.

And more than duty. When Lia had come downstairs tonight, he’d felt the same shot of lust he’d experienced in his room in Palermo. The same hard knot of desire had coiled inside his gut and refused to let go.

He bent toward her, breathed in her scent. “What is your perfume, Lia?” he asked, his breath against her ear. A shudder rolled through her. He could feel it in his fingertips where they pressed into her back and throat.

“It’s my own,” she said, her voice husky. “I went to a perfumer in the village. She made it for me.”

Zach breathed again. “Vanilla. A hint of lavender. Perhaps even a shot of lemon. For tartness,” he finished.

“I—I don’t know,” she said quickly. “I didn’t ask.”

Zach couldn’t stop himself from what he did next. He touched his tongue to her throat, glided to the sweet spot beneath her ear. The sound that came out of her made him hard.

Her hands were on his lapels, clutching him. “Zach, stop …”

“Do you really want me to?” he said against her sweet flesh.

She shuddered again, and he reacted with animal instinct, pushing her into an alcove where they were hidden from prying eyes. Unless someone was standing right in front of the opening, they would not be visible from down the corridor.

It was appalling behavior for a public event, but right now Zach was operating on a pure shot of desire.

“I definitely taste lemon,” he said, tilting her chin up and back until her eyes were on his. “You are so beautiful, Lia. So hot.”

“You are trying to seduce me,” she said, closing her eyes. “You would say anything to further your purpose.”

His hand slid around her back, up her rib cage. He shaped her breast, his thumb caressing her nipple beneath the fabric. He was gratified when it pebbled beneath his touch.

“Why do you say such things? Why don’t you want to believe the truth? If you weren’t hot, I wouldn’t be unable to control myself with you. Don’t you remember how it felt? How we burned together?”

“I remember it every day,” she said, still not looking at him. “I carry a reminder.”

He let his hand fall to her belly, pressed gently against her there. She uttered a little protest, but he didn’t take his hand away. He knew it bothered her that her belly wasn’t hard and lean. No, she was soft and pliable, womanly. Her body was curvy, not angular and hard from exercise. He liked it just the way it was.

“Maybe we should alter the arrangement,” he said, his tongue suddenly feeling thick in his mouth. As if he didn’t know the right thing to say. As if he were so new at this game of seducing a woman that the outcome could be in doubt.

She turned her head toward him, as if she was going to speak, and he knew the answer wouldn’t be what he wanted to hear from the way she stiffened at his words.

But he wasn’t going to give her a chance to say a thing. He brought his mouth down on hers, trapping her body between him and the wall. His heart was thundering in his chest, the way it did when he’d gotten that adrenaline rush after he’d aimed his jet straight up and climbed the sky like it was a mountain. Once he’d stopped climbing and starting racing toward earth again, only to pull up before it was too late, the g-forces holding him tight to his seat, he’d gotten another huge rush that made him laugh out loud at the sheer joy of flight.

Kissing Lia was similar to that feeling. Her lips were soft beneath his, though he sensed she didn’t want them to be. Her hands curled into fists on his lapels—but she didn’t push him away. He ghosted a thumb over her nipple and she gasped, letting his tongue inside her mouth.

Another shot of unfiltered desire ricocheted into his groin, making him painfully hard. He’d not been with a woman since he’d been with her. And before that, he’d not been with a woman in months. Lia had been the one to break the drought—and, strangely, he still desired her the way a man desired cool water after a hot trek in the desert.

Zach slid his tongue along hers, coaxed her into responding. She made a little noise in her throat—desire, frustration, he didn’t know which—but she stroked him in return. He tightened his grip on her, pulled her in closer to his body.

And then he assaulted her mouth more precisely, more urgently, taking everything she had to give him and demanding yet more. Her arms went around his neck, and then her body was arching into his, her hips pressing ever closer to that hardness at the core of him.

He cupped her ass with both hands, pulled her tightly to him, so tightly there could be no doubt what he wanted from her. He flexed his hips, pressing his hardness into her, finding that precise spot that made her gasp and moan.

He could make her come this way. He would make her come this way. He needed to hear her pleasure, needed to be the one to make her feel it.

Dimly, the click of heels against tile registered in his brain. The sound was coming closer, closer. With a frustrated groan, Zach broke away from the sweet taste of Lia. She looked up at him, blinking dazedly, her eyes slightly unfocused and distant, her lips moist and shiny. By degrees, her features changed, set, hardened into a cool mask.

“I’m sorry,” he said right before the heels clicked to a stop in front of the alcove. Except he didn’t know what he was sorry for.

“Mr. Scott?”

Zach closed his eyes for a brief moment. Then he turned to greet the socialite who stood there. “Yes, Mrs. Cunningham?”

Elizabeth Cunningham’s gaze darted past him to Lia, then back again. He didn’t miss the tightening of Elizabeth’s mouth, or the disapproving gleam in her eye. It pissed him off. Royally. Elizabeth Cunningham was thirty years younger than her husband, and much too judgmental for one who’d reached the pinnacle of society by marrying into it.

Zach reached for Lia’s hand, pulled her to his side. Claimed her. He thought she might move away from him, but she didn’t. She seemed to grasp the importance of appearances, after all.

“It’s time for your speech,” the other woman said, her gaze settling on his face once more.

Zach made a show of looking at his watch. “Ah, yes, so it is. I lose track of time when I’m with my lovely fiancée, I’m afraid.”

Elizabeth’s eyes widened. They darted to Lia. To Lia’s credit, she didn’t flinch or give away by look or gesture that she was anything other than what he’d said she was.

“Come, darling,” he told her, tucking her hand into his arm and leading her back toward the gathered crowd. Another speech, another event to tick off his social calendar.

Afterward, he would take Lia home … and then he’d finish what he’d started here tonight.

Lia was shell-shocked. She sat through the rest of the evening in a daze. Her mouth still tingled where Zach had kissed her. Her body throbbed with tension and need. She’d been so furious with him, so convinced she would never, ever be susceptible to his charms again.

She’d been wrong. Woefully, pitifully wrong.

She was still the same lonely girl she’d always been, the same girl looking for acceptance and affection. She despised herself for that weakness, despised Zach for taking advantage of it. She took a sip of her water and let her gaze slide over the crowd before turning back to Zach.

He stood at a podium close to their table, talking about his father, about the war, about the night he was shot down over enemy territory. He said the words, but she wasn’t convinced he felt any of them.

He was detached. Cold. The crowd was not. They sat rapt. And Lia couldn’t help herself. She was rapt with them. She learned about how his plane took a hit and he’d had to bail out. How he’d broken his leg in the landing, and how he’d had to drag himself to shelter before the enemy found him.

Then she listened to him talk about the six marines who’d been sent in to extract him after several days. They had all died trying to save him. He was the only survivor. It sent a chill down her spine and raised the hairs on the back of her neck.

He’d suffered much, she thought. So much that she couldn’t even begin to understand. She wanted to go to him, wanted to wrap her arms around him and lower his head to her shoulder. And then she just wanted to hold him tight and listen to him breathe.

Toward the end of his speech, a photographer started to take photos. His flash snapped again and again. Zach seemed to stiffen slightly, but he kept talking, kept the crowd in the grip of his oratory. The photographer moved in closer. No one seemed to think anything of it, but Lia remembered that night in Palermo and her palms started to sweat.

Zach gripped the sides of the podium, his knuckles white. The flash went off again and again and she didn’t miss the way he flinched in reaction. It was so subtle as to seem a natural tic, but something told Lia it was not. Then he seemed to stumble over his thoughts, repeating something he’d just said. Panic rose up in Lia’s chest, gripped her by the throat.

She couldn’t watch him lose his way like he had in Palermo. She couldn’t let him suffer that kind of public meltdown. She didn’t know that he would, but she couldn’t get past the memory of the way she’d met him, plastered against that wall with his eyes tight shut and the flashing and booming of lights and bass all around.

She didn’t have to look at this crowd any longer to know it would be disastrous if he did.

Right now, everyone seemed to be paying attention to Zach. She didn’t quite know what to do, or how to deflect their attention—and then she did. She coughed. Loudly. After a moment, Zach’s gaze slid in her direction. She kept coughing, and then she reached for the water, took a swallow as if she were having trouble. Zach’s attention was firmly on her now. He darted his eyes over the crowd, but they inevitably came back to her.

She coughed again, sipped more water. The photographer seemed satisfied enough with his photos thus far that he lowered his camera and melted toward the back of the crowd.

Lia stopped coughing. A few minutes later, Zach wound up his speech. The room erupted in applause. Lia breathed deeply, relieved. Though, perhaps Zach had been in control the whole time. Perhaps he’d never needed her intervention, lame though it was.

She watched him walk toward her. People stopped him, talked to him, making his progress back to her side take quite a long time. But then he was there, and she was gazing up at him, searching his face for signs of stress.

There were none.

He gazed over her head, his attention caught by something. Just for a moment, his mouth tightened. The flash went off again and Lia whirled toward the source.

“Come, darling,” Zach said, holding out his hand. “Let’s get you home.”

Several of the Washington elite slid sideways glances at them, but Lia didn’t care. She gave Zach a big smile and put her hand in his. He helped her from her chair and then they were moving toward the exit. They were waylaid a few more times, but soon they were on the street and Lia sucked in a relieved breath. They were facing the National Mall and the street was far quieter here since it fronted the museums instead of busy Constitution Avenue.

Raoul pulled up in the Mercedes on cue. Zach didn’t wait for him to come around and open the door. He yanked it open and motioned Lia inside. Then he joined her and they were speeding off into the night. Zach leaned back against the seat and closed his eyes. His palms were steepled together in his lap.

She found herself wanting to trace a finger along the hard line of his jaw. She would not do it, of course.

“Are you all right?” she asked presently.

His eyes opened. “Fine. Why?”

She fiddled with the beading on her gown. “I thought the photographer might have disturbed you.”

Zach was very still. “Not at all,” he said after a moment’s hesitation. “It goes with the territory. I am accustomed to it.”

His answer disappointed her, but she decided not to push him further. She remembered how angry he’d been in Palermo, how disgusted with himself. She’d hoped he might confide in her tonight, but she had to understand why he did not.

Still, she ached for him.

“I’m sorry those things happened to you,” she said. “In the war.”

He shrugged. “That’s what war is, Lia. Brutal, inhumane. People get hurt and people die. I’m one of the lucky ones.”

Lucky ones. He didn’t sound as if he believed those words at all. And yet he was lucky. He was here, alive—and she was suddenly very thankful for that. Her chest squeezed tight as she thought of what he’d said tonight—and how very close she’d come to never knowing him at all.

“Why don’t you fly anymore, Zach?” She remembered that he’d said he couldn’t but she didn’t know why. She’d asked him that night in Palermo, but then she’d told him not to answer when she’d thought she’d crossed a line into something too personal.

Now, however, she wanted to know. She felt like she needed to know in order to understand him better. Her heart beat harder as she waited.

He sighed. And then he tapped his temple. “Head trauma. Unpredictable headaches accompanied by vision loss. Definitely not a good idea when flying a fighter jet at thirty thousand feet.”

He sounded so nonchalant about it, but she knew how much it must hurt him. “I’m sorry.”

His eyes gleamed as he looked at her. “Me, too. I loved flying.”

“I don’t like to fly,” she said. “I find it scary.”

He grinned, and it warmed her. “That’s because you don’t understand how it works. By that, I mean the noises the plane makes, the process of flight—not to mention the fact you aren’t in control. It’s some unseen person up there, holding your life in his or her hands. But it’s all very basic, I assure you.”

“I know it’s mostly safe,” she said. “But you’re right. I haven’t flown much, and the sounds and bumps and lack of control scare me.”

She’d longed for a sedative on the long flight from Sicily, but she hadn’t dared take one because of the baby.

His laugh made a little tendril of flame lick through her. “A fighter jet is so much more intense. The engines scream, the thrust is incredible and the only thing keeping you from blacking out is the G suit.”

Lia blinked. “What is a G suit?”

“An antigravity suit,” he said. “It has sensors that tell it when to inflate. It fits tight around the abdomen and legs in order to prevent the blood draining from the brain during quick acceleration.”

Lia shivered. “That sounds frightening.”

He shrugged. “Blacking out would be frightening. The suit not so much. You get used to it.”

“You miss flying, don’t you?”

He nodded. “Every damn day.”

“Then I’m sorry you can’t do it anymore.”

“Me, too.” He put his head back on the seat and closed his eyes. She wanted to reach out and touch him, wanted to run her fingers along his jaw and into his hair. But she didn’t.

She couldn’t breach that barrier, no matter how much she wanted to. She didn’t know what she really meant by such a gesture, what she expected. And she couldn’t bear it if he turned away from her. If he rejected her.

Lia clasped her hands in her lap and turned to look at the White House as they glided by on Constitution Avenue, heading toward the Lincoln Memorial and the bridge across the Potomac. The monuments were brightly lit, glowing white in the night. Traffic wasn’t heavy and they moved swiftly past the sites, across the bridge and toward Zach’s house in Virginia.

Lia racked her brain for something to say, something basic and innocuous. No matter what he’d said about the photographer, she was certain he’d had trouble with the intrusiveness of the flash.

But she didn’t feel she could push the subject. He’d already shared something with her when he’d told her why he could no longer fly, and how much he missed it. He had not said those things during his speech. He’d said them to her, privately, and she knew it bothered him a great deal.

She was still trying to think of something to say when Zach’s phone rang. He opened his eyes and drew it from his pocket, answering only once he’d looked at the display. He spent the next fifteen minutes discussing his schedule with someone, and then the car was sliding between the gates and pulling up in front of the house.

Zach helped her out of the car and they passed inside as a uniformed maid opened the door. It was dark and quiet inside. The maid disappeared once Zach told her they needed nothing else this evening.

The grand staircase loomed before them, subtly lit with wall sconces that went up to the landing. Zach took Lia’s elbow and guided her up the stairs. His touch was like a brand, sizzling into her, and her breath shortened as all her attention seemed to focus on that one spot. She didn’t want to feel this heat, this curl of excitement and fear that rolled in her belly, but she couldn’t seem to help it.

The way he’d touched her earlier, kissed her—

Lia swallowed. She shouldn’t want him to do it again, and yet a part of her did. A lonely, traitorous part of her. She wanted him to need her, wanted him to share his loneliness with her.

He escorted her to the room she’d been shown to earlier. But he didn’t push her against the wall the way he had in the museum. His hand fell away from her elbow and he took a step back.

Disappointment swirled in her belly, left her feeling hot and achy and empty. After that blazing kiss in the art museum, she’d expected something far different. And after his speech tonight, she’d wanted something far different. That was the Zach she wanted to know—the one who hid his feelings beneath a veneer of coldness, who’d watched six marines die and who would never fly again, though he loved it.

That was the Zach he buried deep, the one he’d let out in Palermo. The one she wanted again.

“You did well tonight,” he said. Still so cool, so indifferent.

Lia dropped her gaze as another emotion flared to life inside her. Confusion. Maybe she was wrong. Maybe he was just very good at being what the situation required. War hero. Senator’s son. Fiery lover. “Thank you.”

“Good night, Lia.” He leaned forward and kissed her cheek. The touch was light, almost imperceptible. His hands were in his pockets.

She blinked up at him. “Good night, Zach.”

He didn’t make a move to leave so she opened her door and went inside her room because she thought that was what he wanted her to do. Then she turned and pressed her ear against the door, straining to hear him as he walked away. Her heart pounded in her chest.

What if he didn’t go? What if he knocked on her door instead? What if she opened it and he took her in his arms and said he needed her?

What would she do?

Maybe she should open the door. Just yank it open and confront him. Ask him why he’d kissed her like that earlier. Why he’d mentioned altering the arrangement and then acted like it never happened.

Her fingers tightened on the knob. She would do it. She would jerk it open. She would demand an answer and she wouldn’t fear rejection—

Footsteps moved away down the hall. A door opened and closed.

Lia wanted to cry out in frustration. She’d waited too long.

The moment was gone.

CHAPTER EIGHT

IT WAS STILL DARK when Lia woke. She lay in bed, uncertain for the first few moments where she was. And then she remembered. She was in Zach’s house, in a guest room. She reached for her phone to check the time—2:00 a.m.

Lia yawned and pressed the button to open her mail. Four new messages popped into her inbox, but only one caught her attention.

From: Rosa Corretti

To: Lia Corretti

Subject: Hi

Lia’s pulse thrummed as she clicked on the message. She read through it quickly, and then went back to the beginning to make sure she’d read it right the first time. Rosa was actually writing to her. There wasn’t a snarky word or single insult in the entire missive. In fact, there was a word Lia had never expected to see: Sorry.

Rosa was sorry for snapping at her after Carmela’s outburst. Not only that, but her half sister said she’d been thinking about many things and that she realized how rotten it must have been for Lia to live with Teresa and Salvatore once her father remarried and had a new family.

Rosa wouldn’t know that Lia had actually been sent away long before Benito remarried. Why would she? Until just now, Lia was pretty sure Rosa barely remembered her existence, much less thought about her in any capacity.

Still, it was nice to hear from her. Surprising, but nice.

Lia would answer her, most definitely, but she wasn’t about to get her hopes up for what their relationship could be. She’d spent her entire life mostly forgotten, and she wasn’t planning to stick her neck out now. She didn’t really know Rosa, but she knew what kind of woman Carmela was. Hopefully her daughter was nothing like her, but Lia intended to proceed with caution.

She got out of bed and slipped on her robe. Even thinking about Carmela had the power to make her feel badly about herself. When she remembered the way Zach had left her at her door tonight, the feeling intensified. It had taken her some time, but she’d figured out what he’d been doing at the museum when he’d kissed her.

He’d been getting her under control after she’d broken out of the box he’d put her in for the night. She’d dared to show temper, and he’d managed to smooth it over and make her forget for a while. He’d tugged her into the corner he wanted her in and tied her up neatly with a bow.

She’d sat there like a good girl, smiling and applauding and worrying over him. It infuriated her to remember how compliant she’d been, and all because he’d pressed her against that wall and made her remember what it had been like between them.

Heat crawled up her spine, settled between her legs and in her core. In spite of it all, her body still wanted his. It angered her to be so out of control of her own reactions, to feel so needy around a man who clearly didn’t need her.

Lia went to the French doors and pulled them open, hoping the night air would help to cool her down.

A mistake, because it was summer in Virginia and the night air wasn’t precisely cool. Oh, it was far cooler than it had been in the heat of the day, but it was still quite warm.

There was a breeze, however. Lia stepped outside and walked barefooted across the stone terrace to the railing. The strong scent of lavender rose from the pots set along the wall. She ran her fingers over the blooms, brought them to her nose. It made her think of home.

If she could add lemon to the mix, she’d be transported to Sicily. Except that Sicily didn’t quite feel like home any longer, she had to admit. Since the moment she’d fallen into Zach’s arms at the wedding, she’d felt a restlessness that hadn’t gone away. Sicily had seemed too small to contain her, too lonely.

But coming to the States was no better. She was still alone.

She could hear the river gurgling over boulders in the distance. The moon was full, its pale light picking out trees and grass and the foaming water where it rolled over rocks.

It was peaceful. Quiet, other than the river and the sound of a distant—very distant—dog barking. She leaned against the railing and tried to empty her mind of everything but sleep.

It was difficult, considering her body was on another time zone. Not only that, but she also had a lot on her mind. She’d fled Sicily because she’d been scared of what her family would do, but she’d never considered what Zach would do. Or what her life would become once she was with him.

Was it only yesterday that she’d stood in a hotel and told him their arrangement would be in name only? And now here she was, aching for his touch, and simply because he’d kissed her tonight with enough heat to incinerate her will.

She was weak and she despised herself for it. She didn’t fit in, not anywhere, and she wanted to. Zach had held out the promise of belonging on that night in Palermo—and she’d leaped on it, not realizing it had been a Pandora’s box of endless heartache and trouble.

There was a noise and a crash from somewhere behind her. Lia jumped and spun around to see where it had come from. It seemed to be from farther down the terrace, from another room. Her heart was in her throat as she stood frozen, undecided whether to run into her room and close the door or go see what had happened. What if it were Zach? What if he needed her?

But then a door burst open and a man rushed through and Lia gasped. He was naked, except for a pair of dark boxer shorts. He went over to the railing and leaned on it, gulping in air. He dropped his head in his hands. His skin glistened in the night, as if he’d just gotten out of a sauna.

The moonlight illuminated the shiny round scar tissue of the bullet wound in the man’s side. Zach.

As if it could be anyone else. Her heart went out to him.

“Is everything okay?” she asked softly.

He spun toward her, his body alert with tension. Briefly, she wondered if she should run. And then she shook herself. No, she would not run.

Zach wasn’t dangerous, no matter that he’d told her he was in Palermo.

“You’re okay, Zach,” she said, moving cautiously, uncertain if he was still caught in the grips of a dream or an episode like the one in Palermo. “It’s me. It’s Lia.”

He scraped a hand through his hair. “I know who it is,” he said, his voice hoarse in the night. The tension in him seemed to subside, though she knew it was still right beneath the surface. “What are you doing outside in the middle of the night?” he demanded.

She ignored his tone. “I could ask the same of you.”

He turned toward the railing again, leaned on it. It was such a subtle maneuver, but it warmed her because it meant, on some level, at least, that he trusted her. After what he’d been through in the war, she didn’t take that lightly.

“I had a dream,” he said. The words were clipped and tired.

Lia stepped closer, until she could have touched him if she reached out. She didn’t reach out. “And it was not a good one,” she said softly.

He shook his head. Once. Curtly. “No.”

“Do you often dream of the war?”

He swung to look at her. “Who said I was dreaming of the war?”

She thought of the wild look in his eyes when he’d first looked at her, at the way he’d seemed to be somewhere else instead of here, and knew she was right. Just like that night in Palermo, though he had been wide awake then.

“Is it the same as what happened when I first met you? Or different?”

He didn’t say anything at first. He simply stared at her. The moonlight limned his body, delineating the hard planes and shadows of muscle. She had an overwhelming urge to touch him, but she clenched her hands tightly at her sides instead.

She would not reach for him and have him push her away. She’d done that too many times in her life, when she’d reached out to family and been shunned instead.

“You don’t quit, do you?” he asked.

“You can deny it if you like,” she said. “But I think we both know the truth.”

“Fine.” He blew out a breath. “It’s different than Palermo. When I dream, it’s much worse.”

“Do you want to talk about it?”

He laughed suddenly. A broken, rusty sound. “God, no. And you don’t want to hear it, Lia. You’d run screaming back to Sicily if you did. But thanks for trying.”

Lia bristled at his presumption. “I’m tougher than I look.”

He shook his head. “You only think you are. Forget it, kitten.”

Kitten. She didn’t know whether to be insulted or warmed by that endearment. “The photographer did bother you.”

“Yes.”

There was a warning in his tone. But she couldn’t leave it, not now.

“Why do you do these things if you’re worried about your reaction?”

He growled. “Because I have no choice, Lia. I’m a Scott, and Scotts do their duty. And you’d better get used to it because soon you’ll be one of us.”

It suddenly made her angry. Why should people do things that hurt them just to please other people? “So you’re saying I must put myself in situations that cause me stress for the sake of the Scotts?”

His eyes flashed. “Something like that.”

She lifted her chin. “And if I refuse?”

“Too late to back out now, babe. I told Elizabeth Cunningham you were my fiancée. Tomorrow, the papers will be filled with you and me. The whole city will be interested in the woman who captured my heart. And you will be at my side for every damn event I have to attend. Like it or not.”

A tremor slid through her. “You’re no different than my grandfather was,” she said bitterly. “It’s all about appearances. The family. What will people think? What will they do if they know we’re human, too?” Lia cursed in Italian. “We can’t have that, can we? Because the family reputation is everything.”

So long as you didn’t shame the family, so long as you kept your mouth shut and your head down, you could stay. But, oh, don’t expect them to care about you.

Don’t ever expect that. She put her hand over her belly and vowed with everything in her that her child would never for one minute think public façades were more important than feelings. It was untenable, no matter the importance of the family.

She started to turn away, but Zach gripped her arms. She tried to pull out of his hold, but he wouldn’t let her go. His face was so close to hers. And, in spite of her fury, her body was softening, aching. She hated that he did that to her. Especially when she did no such thing to him in return.

“Some things are bigger than our own desires,” he said. “You know that.”

Lia sucked in a breath that shook with tears. “And some things are more important than appearances.” She thought of him at the podium, of the way he’d looked when he’d started to fight the demons in his head, and then of the way he’d rushed out onto the terrace tonight, and she couldn’t stand that he would have to face the same issue again and again, and all for the sake of his family reputation. “Maybe you should talk to someone—”

He let her go and shoved back, away from her. Then he swore. Explosively.

A second later he was back, one long finger inches from her nose. It trembled as he pointed. If not for that single detail, she would have been frightened of his temper.

“Leave it, Lia. It’s none of your business,” he growled. The finger dropped and he spun away, put both hands on the railing and stood there, drawing in breath after breath after breath.

She didn’t know quite what to say. She hadn’t thought her suggestion would cause him such pain, but clearly it had. She hated that it did. And she hated that he wouldn’t share with her. That he lost his cool, but wouldn’t tell her what she so desperately wanted to know to help him.

She closed her eyes and swallowed, and then closed the distance between them until she was beside him. He didn’t move or speak, and neither did she.

“I’ll do my duty, Zach,” she said softly. “I’ll be at every event you are. And I won’t let them get to you.”

No matter what she’d said about refusing to go along, she wouldn’t leave him to face those situations alone. Not after tonight. He needed someone with him, and she would be that someone.

He turned toward her, his brows drawn down in a question.

She lifted her chin and tumbled onward. She felt silly, but it was too late to turn back.

“The photographers. The flashes. The crowds. Whatever it is, I won’t let them derail you or trigger a reaction. You can count on me.”

His expression didn’t change, but his nostrils flared. “You’re offering to protect me?”

Oh, it did sound so ridiculous when he put it like that. On impulse, she reached for his bare arm, squeezed the hard muscle encouragingly while trying to ignore the heat sizzling into her.

“Whatever it takes,” she said. And then, because her cheeks were hot with embarrassment and she didn’t want to hear what he might say in response, she turned and walked away.

“Lia.”

She was to her door when he called out. She turned to face him, her hands at her sides, trying for all the world to seem casual and calm. “Yes?”

“Grazie, cara mia.”

Her heart skipped. “You’re welcome,” she said. And then she stepped into her room and closed the door with a quiet, lonely click.

The day did not promise to be a good one. Zach turned up the speed on the treadmill, forcing himself to run faster. He needed to reach that Zen moment of almost total exhaustion before he could consider himself in any shape to deal with everything coming his way today.

The sun hadn’t yet peeked over the horizon, and the sky was still gray and misty from the river. Soon, however, all hell would break loose.

As if the hell of his dream hadn’t been enough to endure. He squared his jaw and hit the speed button. He’d been back in the trench, immobile from the drugs the medic had given him, and listening to the shouts and rat-a-tat-tats of gunfire. The marines had been cool, doing their job, but they’d known air support wasn’t coming in time.

He’d wanted to help so badly. He could still see the last marine, still feel the pistol grip in his hand as the man gave him a weapon. He’d lifted it, determined to do what needed to be done—

But he always woke at the moment he pulled the trigger.

Terrified. Angry. Disgusted.

Sweat poured down his face, his naked torso. He ran faster, but he knew from experience he couldn’t outrun the past.

No, he had to focus on today. On what was coming his way after last night.

First, there would be the papers. Then there would be an angry phone call from his father, Senator Zachariah J. Scott, demanding to know who Lia was and what the hell was going on.

Zach almost relished that confrontation. Except he didn’t want Lia hurt. He should have chosen a better way to announce her role in his life, but he’d been too angry to think straight once Elizabeth Cunningham had looked at her like she was another piece of flotsam moving across his orbit. He’d simply reacted. Not the way he’d been trained to deal with things, but too late now.

She would handle it, though. He pictured her last night when he’d cornered her before his speech. She’d been fierce, angry, determined.

Sexy.

God, she was sexy. Something about Lia’s special combination of innocence and fierceness was incredibly sexy to him. Addictive.

She wasn’t like the women he’d been linked with in the past. They had always been polished, smooth, ready to step in and become the perfect society wife. Oh, he’d had his flings with unsuitable women, too. Women who were wild, fun, completely inappropriate.

Lia fit none of those categories. She wasn’t smooth and polished, but she wasn’t inappropriate, either. He doubted she was wild, though she’d certainly been eager and willing during their two-night fling.

Zach gritted his teeth and resolved not to think about that. Not right now anyway.

But he couldn’t stop thinking about last night on the terrace when she’d said she would protect him. He’d wanted to laugh—but he hadn’t. It had been incongruous, her standing there in her silky pajamas, looking all soft and womanly, staring up at him and telling him she would be at his side, making sure he didn’t have a meltdown because of a camera flash or a nosy reporter.

He’d been stunned and touched at the same time. Yes, he’d nearly growled at her. He’d nearly told her she was too naive and to mind her own business. But her eyes had been shining up at him and she’d looked so grave that he’d been unable to do it.

He’d realized, looking at her, that she really was serious. That she cared, on some level, and that if he was nasty to her, she would crumple inside.

So he’d swallowed his anger and his pride and he’d thanked her. It had been the right thing to do, even if the idea of her protecting him was ridiculous.

Except that she had intervened during his speech, coughing when he’d stumbled on the words. At the time, he’d thought little of it, though he’d been grateful to have something to focus on besides the photographer.

Now he wondered if she’d done it on purpose.

Zach finished his workout, showered and dressed, and went into his office to read the papers. The phone call came at seven. He let it ring three times before he picked it up.

“Care to tell me what’s going on, Zach?” His father’s voice was cool and crisp, like always. They’d never had a close relationship, though it was certainly more strained since Zach had come home from the war.

He knew his father loved him, but feelings were not something you were supposed to let show. They made you weak, a target to those who would exploit them.

And there wasn’t a single aspect of his father’s life that hadn’t been thought out in triplicate and examined from all angles—except for one.

The only thing he hadn’t been able to control was falling in love with his wife. It was the one thing that made him human.

“I’m getting married,” Zach said, his voice equally as cool.

He heard the rustling of the newspaper. The Washington Post, no doubt. “I see that. The question is why.”

“Why does anyone get married?”

His father snorted softly. “Many reasons. Love, money, comfort, sex, children. What I want to know is which reason it is for you. And what we need to do on this end.”

A thread of anger started to unwind inside him. It was his life they were talking about, and his father was already looking at it like it was something to be handled and packaged for the world to digest. “For the spin, you mean.”

“Everything needs to be spun, Zach. You know that.”

Yes, he certainly did. From the time he was a child and his father had decided to step away from Scott Pharmaceuticals and put his hat in the political ring, their lives had been one big spin job. He’d grown sick of the spin. He’d thought going into the military and flying planes would be authentic, real, a way to escape the fishbowl of his powerful family’s life.

He’d been wrong. It had simply been another chance for spin. Hero. All-American. Perfect life. Doing his duty. Father so proud.

How proud would his father be if he knew Zach hated himself for what had happened out there? That he wished he’d died along with the marines sent to rescue him? That he was no hero?

“But your mother and I love you,” his father was saying. “We want to know what’s going on in truth.”

Zach’s jaw felt tight. “She’s pregnant,” he said, and then felt immediately guilty for saying it. As if he were betraying Lia. As if it were her secret and not his, too.

He could hear the intake of breath on the other end of the phone. No doubt his father was considering how to minimize the embarrassment of his only son making such a foolish mistake.

Except the idea it was a mistake made him angry. How could it be a mistake when there was a small life growing inside Lia now? A life that was one half of him.

“You are certain the baby is yours?”

Zach ground his teeth together. An expected question, one he’d asked, too, and yet it irritated him. “Yes.”

His father blew out a breath. “All right, then. We’ll do what we need to do to minimize the damage.”

“Damage?” Zach asked, his voice silky smooth and hard at the same time.

And yet had he not thought the very same thing? Had he not proposed this arrangement to Lia in order to minimize the damage to their families—most specifically his?

He had, and it infuriated him that he’d thought it for even a moment. What was wrong with him?

“You know what I mean,” his father said tightly.

“I do indeed. But Lia is not a commodity or a project to be managed. She’s an innocent young woman, she’s pregnant with my child and I’m marrying her just as soon as I get the license.”

His father was silent for the space of several heartbeats. “Very well,” he said softly. “Your mother and I will look forward to meeting her.”

It was the same sort of cool statement his father always made when he wasn’t pleased but knew that further argument would result in nothing changing. Zach felt uncharacteristically irritated by it. He knew how his father was, and yet he’d thought for the barest of moments that his parent might actually have a conversation about Lia and marriage instead of one based on how Zach’s choices would impact the family.

Zach didn’t bother to waste time with any further pleasantries. “If that’s all, I have things to attend to,” he said in clipped tones.

“Of course,” his father said. “We’ll be in touch.”

Zach ended the call and sat at his desk for several minutes. He’d never once had a meaningful conversation with his father. It bothered him. Instead of telling the older man what kind of hell he’d been through in the war, and how it really made him feel to be treated like a returning hero, he smiled and shook hands and did his duty and kept it buried deep inside.

Because that’s what a Scott did.

The gardener rolled a wheelbarrow full of something across the lawn outside. Zach watched his progress. The man stopped by a winding bed of roses and began clipping stems, pruning and shaping the bushes. He was whistling.

Two days ago, Zach had been going about his life as always, attending events, making speeches and feeling empty inside. It was the life he knew, the life he expected.

Now, oddly enough, he felt like those bushes, like someone had taken shears to him and begun to shape him into something else. They were cutting out the dead bits, tossing them on the scrap heap and leaving holes.

He felt itchy inside, jumpy. He stood abruptly, to do what he didn’t know, but then Lia moved across his vision and he stopped in midmotion. She was strolling down the wide lawn in the early morning sunshine, her long hair streaming down her back, her lush form clad in leggings and a loose top.

He watched her move, watched the grace and beauty of her limbs, and felt a hard knot form in his gut. She went over to the gardener and started to talk. After a moment, the man nodded vigorously and Lia picked up a set of pruning shears. Zach watched in fascination as she began to cut branches and toss them on the pile.

He suddenly wanted to be near her. He wanted to watch her eyes flash and chin lift, and he wanted to tug her into his arms and kiss her until she melted against him the way she had last night in the art gallery.

CHAPTER NINE

“YOU DON’T NEED to do that.”

Lia looked up from the rosebush she’d been pruning to find Zach watching her. She hadn’t heard him approach. He stood there, so big and dark and handsome that her heart skipped a beat in response.

He was wearing faded jeans and a navy T-shirt, and his hands were shoved in his pockets. He looked … delicious. And somehow weary, too.

Lia frowned. Larry the gardener had moved farther down the row. He was whistling and cutting, whistling and cutting. If he knew Zach had arrived, he didn’t show it. Except that he moved even farther away, presumably out of earshot, and she knew he was aware of his boss’s presence, after all.

Lia focused on Zach again. “I know that,” she said. “I want to.”

Zach’s gaze dropped. “You don’t have any gloves. What if you scratch yourself?”

Lia glanced down at her bare hands holding the pruning shears. “I’m careful. Besides, I’m not in a race.”

She thought he might argue with her, but instead he asked, “Did you work in your grandparents’ garden?”

She lopped off a spent bloom and set the shears down to carefully extract it from the bush. “Yes. I enjoy growing things. I’m pretty good at it, too.”

“I don’t doubt that. But you shouldn’t be out here. It’s hot, and you’re pregnant.”

As if in response to his reminder about the heat, a trickle of moisture slid between her breasts. “It’s hot in Sicily, too. And the doctor said I should get some exercise. It’s not good to sit indoors and do nothing.”

“I have a gym, and a perfectly good treadmill. You can walk on it.”

“I want to be outside, Zach. I want to be in the garden.”

He frowned. “All right, fine. But not more than half an hour at a time, and not after nine in the morning or before five at night.”

Lia blinked at him. “Why, thank you, your majesty,” she said. “How very generous of you.”

“Lia.” Zach reached for her hand, took it gently in his. Instantly, a rush of sensation flooded her. She would have pulled free—except that she liked the feeling. “I’m not trying to be difficult. But you aren’t used to the heat here. It’s oppressively muggy in the summer, and it’ll get to you before you realize it. Besides, we have a busy schedule and I don’t want you to exhaust yourself.”

Lia reached for another bloom with her free hand, only this time she was rattled from his touch and she grasped it too low on the stem. A sharp thorn punctured her thumb and she cried out. Zach swore softly and grabbed her hand. Now, he held both her hands between his.

Blood welled in a bright round bubble on the fleshy pad of her thumb.

“It’s fine,” she said, trying to pull her hand away.

Zach’s grip tightened. “You’re coming inside and washing it.”

Lia sighed. She knew she wasn’t going to win this battle. Besides, it was kind of nice that he was concerned. She shook herself mentally. There was no sense reading more into his concern than there was.

“Fine.”

She called to Larry, who waved and smiled after she explained why she had to go. Then she followed Zach up to the house. He led her into the kitchen and slid on the taps. When the water was hot, he poured soap in her hand and made her wash.

“It’s a rosebush, Zach, not a used hypodermic needle.”

“Better safe than sorry,” was all he said.

She finished washing, and then frowned while Zach put a dab of antibiotic ointment on her thumb and covered it with a Band-Aid.

When she looked up at him, his dark eyes were intent on her, his brows drawn down as he studied her. Her heart skipped the way it always did. Angrily, she tamped down on the rising tide of want within her.

“Did you eat breakfast yet?”

“I had a cup of tea and some toast,” she said a touch breathlessly.

Zach frowned. “That’s not good enough,” he muttered, turning away from her and grabbing a pan off the hanging rack. “You need protein.”

Lia crossed her arms, bemused suddenly. “Are you planning to cook for me?”

He glanced up at her, still scowling. And then he grinned and she had to catch her breath at the transformation of his features. “I can, actually. I had to learn when I entered the service. The air force frowns on hired help in the bachelor officers’ quarters.”

A man from a rich family who’d grown up with chefs and servants suddenly having to cook for himself? What an adjustment that must have been.

“Allora,” she said. “It’s a wonder you didn’t starve.”

He winked. “I’m a quick learner.”

He retrieved eggs and cheese from the refrigerator. The housekeeper came in, took one look at the pan and him and shrugged. She retrieved whatever thing she’d come for—Lia didn’t pay attention—and was gone again.

Lia didn’t actually think she could eat anything else right now, but she was too fascinated to stop him from cracking the eggs and whipping them.

“So why did you join the air force? Couldn’t you have learned to fly planes anyway?”

His back was to her. She wasn’t sure what was on his face just then, but he stiffened slightly, the fork ceasing to swirl the eggs for half a second before he started again. She berated herself for injecting a note of discord into the conversation when it had seemed to be going so well.

“I wouldn’t have been able to fly fighter jets, no. I could have bought one, I suppose. The older ones come up for sale sometimes—but it’s not quite the same. Besides, I wanted to serve my country.”

“A noble cause.”

He shrugged. “Yes.” Then he stopped again, his broad shoulders tight. A moment later, he turned to her. His expression was troubled. “No, that’s not why I did it,” he said softly. “I joined the military because I wanted to get away from life as Zachariah J. Scott IV. I didn’t want the career at Scott Pharmaceuticals, the governorship of a state, the senate run and then maybe the presidency. Those are my father’s dreams, not mine. I wanted to do something that mattered.”

Lia’s heart felt as if it had stopped beating. Dear God, he was sharing something with her. Something important. She didn’t want to screw it up.

“You seem to have done that,” she said. She thought of the medal in her room and knew he’d gotten it for good reasons. But why had he thrown it away?

He sighed, his shoulders relaxing a fraction. “You’d think so, wouldn’t you? But here I am, and all that my time in the military did for me was set me up for even greater success if I were to follow the path my father wants.”

“I think those things matter, too, Zach. It takes a lot of sacrifice to serve your country in any manner, don’t you think?”

He glanced at her. “You’re right, of course. Still …”

“It’s not the path you want to take,” she said when he didn’t finish the sentence.

He slid the pan onto the stove and added a pat of butter. Then he turned on the burner. “No, I don’t.”

“What do you want, then?”

He looked at her for a long minute. “I want to fly. But I don’t get to do that anymore, no matter that I want to.” The butter started to sizzle. Zach poured in the eggs and swirled them in the pan.

“Surely there’s something else,” she said softly.

His gaze was sharp. “I want to help people returning from the war. It’s not easy to go back to your life after you’ve been through hell.”

Lia swallowed. He was talking from experience. And it suddenly made something clear. “Which is why you speak at these fundraisers.”

“Yeah.”

Yet he wasn’t comfortable doing it. That much she knew from watching the effect on him last night. Oh, he was good at it—but it took a toll on him each and every time. “That’s a good thing, then. I’m sure it makes a difference.”

He shrugged. “It helps fund programs to return vets to a normal life. It also keeps the public aware of the need.”

The eggs set in the pan, and Zach added the cheese. Soon, he was sliding the omelet onto a plate and carrying it to the kitchen island. He turned to look at her expectantly.

“Coming?”

How could she say no? She was ridiculously touched that he’d made her an omelet, and ridiculously touched that he’d shared something private with her. She walked over to the island and hopped onto the bar stool. Zach retrieved a fork and napkin, poured her a glass of juice and sat across from her, chin on his hand as he watched her take the first bite.

The omelet was good, creamy and buttery, with just the right amount of cheese. But it was hard to eat it when he was watching her. She could feel her face growing hot as she slid a bite between her lips.

“You have to stop staring at me,” she finally said when her heart was thrumming and her face was so hot that he surely must see the pink suffusing her skin.

“I want to make sure you eat it all.”

“I won’t be able to if you don’t stop watching me.”

He sighed. “Fine.” He sat back on the bar stool and turned to look out the window. “Better?”

“Yes. Grazie.”

Though she hadn’t thought she was hungry, the omelet was good enough that she took another bite. Lia glanced up at Zach, and her heart pinched in that funny way it did whenever she realized how very attractive he was. And how little she really knew him.

“Thank you,” she said after a minute. “It’s very good.”

“Hard to mess up an omelet,” he said. “But I’m glad you like it.”

“I could,” she said. “Mess up an omelet, that is.”

He turned to look at her. “You can’t cook?”

She shrugged. “Not really, no. Nonna tried to teach me, but I’m hopeless with the whole thing. I get the pan too hot or not hot enough. I either burn things or make gelatinous messes. I decided it was best to step away from the kitchen and let others do the work. Better for all involved.”

“How long have you lived with your grandparents?”

“Since I was a baby,” she said, her heart aching for a different reason now. The old feelings of shame and inadequacy and confusion suffused her. “My mother died when I was little and my father sent me to my grandparents. I grew up there.”

“I’m sorry,” he said. “I don’t know what it’s like to lose a mother, but I can’t imagine it was easy.”

Lia shrugged. “I don’t remember her, but I know she was very beautiful. A movie star who fell in love with a handsome Sicilian and gave up everything to be with him. Unfortunately, it didn’t work out.” She moved a slice of omelet around on the plate. “My father remarried soon after she died.”

She could see him trying to work it out. Why she hadn’t gone to live with her father and his new wife. Why they’d left a baby with her grandparents. Bitterness flooded her then. She’d often wondered the same thing herself, until she was old enough to know why they didn’t take her back. She was simply unwanted.

The words poured out before she could stop them. “My father pretended like his new family was the only family he had. He did not want me. He never sent presents or called or acknowledged me the few times he did see me. It was as if I was someone else’s child rather than his.”

Zach reached for her hand, enclosed it in his big, warm one. “Lia, I’m sorry that happened to you.”

She sniffed. “Yes, well. Now you know why I had to tell you about the baby. I didn’t have a father. I wanted one.”

“Yeah,” he said softly, “I understand.”

Ridiculously, a tear spilled down her cheek. She turned her head, hoping he wouldn’t see. But of course he did. He put a finger under her chin and turned her back again. She kept her eyes downcast, hoping that if she didn’t look at him, she wouldn’t keep crying. She didn’t want to seem weak or emotional, and yet that’s exactly how she felt at the moment.

Thinking of her childhood, and the way her father had rejected her, always made her feel vulnerable. Another tear fell, and then another.

Zach wiped them away silently. She was grateful he didn’t say anything else. He just let her cry.

“I’m sorry,” she said after a minute. “I don’t know why …” Her voice trailed off into nothing as she swallowed hard to keep the knot in her throat from breaking free.

Zach let her go and scraped back from the island. Another moment and he was by her side, pulling her into the warm solidness of his body.

She pressed her face against his chest and closed her eyes. Her arms, she vaguely realized, were around his waist, holding tight. He put a hand in her hair, cupping her head. The other rubbed her back.

“It’s okay, Lia. Sometimes you have to let it out.”

She held him hard for a long time—and then she pushed away, not because she didn’t enjoy being in his arms, but because she was enjoying it too much. Her life was confusing enough already.

“I haven’t cried over this in years,” she said, not looking at him. “I’m sure it’s the hormones.”

“No doubt.”

She swiped her palms beneath her cheeks and wiped them on her leggings. Dio, how attractive she must be right now, with puffy eyes and a red nose.

“It won’t happen again,” she said fiercely. “I’m over it.”

He lifted an eyebrow. “I wonder—do we ever get over the things that affect us so profoundly? Or do we just think we do?”

Lia sniffled. “I’d like to think so. Not that the past doesn’t inform our experience, but if all we do is dwell on it, how will we ever have much of a present?”

She felt a little like a hypocrite, considering how often she’d felt unwanted and out of sync with her family. But she didn’t let it rule her. Or she was determined not to. Perhaps that was a better way of saying it. It crept in from time to time, like now, but that didn’t mean it was in charge.

His eyes glittered in the morning light. “Precisely. And yet sometimes we can’t help but dwell on a thing.”

She knew what he meant. “Your dreams.”

“That’s part of it.”

Lia closed her eyes for a moment. She was in over her head with this. How could what she’d been through compare to his ordeal? Shot down, injured, nearly killed, watching others be killed before your eyes. It made her shiver.

“I think maybe there’s something in our psyches that won’t let go,” she said. “Until one day it does.”

He looked troubled. “There were things that happened out there, things—”

He stopped talking abruptly, turned his head to look out the window. His jaw was hard, tight. But he swallowed once, heavily, and her heart went out to him.

“What things?” she whispered, her throat aching. When he turned back to her, his eyes were hot, burning with an emotion that stunned her. Self-loathing? It didn’t seem possible, and yet …

He opened his mouth. And then closed it again. Finally, he spoke. “No,” he said, shaking his head. “No.”

Jesus, he was losing his mind. She’d been here for two days and he wanted to tell her everything. He wanted to take her to his bed, strip her naked and worship every last inch of her body. Which she would not allow him to do if he told her his darkest fears. His deepest secrets.

If she knew how flawed he was, she’d run far and fast in the opposite direction. She’d take that baby in her womb and get the hell away from him. Hell, she’d probably get a restraining order against him.

Her eyes were wide and blue as she sat on that bar stool and looked up at him. Innocent.

God, Lia was so very innocent. She would never understand what he’d been through, or what he’d almost done out there in that trench. Hell, he didn’t understand it himself. He lived with the guilt every minute of his life and he still didn’t understand it.

She was at a loss for words. He could see that. She dropped her gaze again, and he stepped away from her, breathed in air that wasn’t scented with her intoxicating lavender and vanilla and lemon scent.

His body was hard. Aching. He hadn’t needed a woman this much in … well, he couldn’t remember. The last time had been with her. He wanted her again.

Now wouldn’t be soon enough. But she was sweet and delicate and pregnant. She did not need him making sexual demands of her just yet.

Zach rubbed a hand over his head. He couldn’t think straight. His entire plan had been to protect his family from scandal—but really, was that the reason? His father had been in office for over two decades now. Would the news his son had knocked up a girl really shock anyone enough that they might not vote for him if he ran for president?

But what if Zach knocked her up and abandoned her to raise the child alone? Yeah, that might raise some heads. But so what?

It was his life, not his father’s. Besides, his father had people who spun these things for him. Any scandal of Zach’s, unless it involved criminal activities, wasn’t likely to touch his father’s career—or the funding for the veterans’ causes that Zach worked so hard to obtain.

His plan, such as it was, had little to do with protecting anyone, if he were truthful.

And everything to do with the odd pull Lia Corretti had on him.

He wanted her, even if his brain had had trouble figuring that out at first. He’d nearly sent her away. He could hardly credit it at this moment.

“I’m sorry,” she finally said. “I shouldn’t have asked.”

His gaze slewed her way. She was toying with the remains of her omelet. He had a sudden, overwhelming urge to tell her what she wanted to know.

But he couldn’t. How could he say the words? He’d never said them to anyone. And if he did, what would she think of him? Would she look at him with terror or pity in her expression?

He couldn’t bear either.

“It’s not you,” he said, because he didn’t want to see that hurt expression on her face. She had so much to be hurt about, he realized, now that he knew about her father and what he’d done to her.

Rotten bastard. If the man was still alive, Zach would love to get his hands on him.

He blew out a harsh breath. “It’s just … I don’t talk about what happened out there. Not to anyone.”

“It’s okay. I understand.”

She wasn’t looking at him. He walked over and tilted her chin up with a finger. Her eyes were liquid blue, so deep he could drown in them.

“Do you?” he asked.

“Yes.” Her voice was firm. “I know what it’s like to have things that hurt you. Things you can’t talk about.”

The idea anyone had ever hurt her made him want to howl.

She reached up and wrapped her hand around his wrist. It was a soft touch, gentle—and he felt the ricochet effect all the way down to his toes. If he kissed her now, here, would she kiss him back?

“But if you ever want to talk about it,” she was saying, “I’m here.”

Here. His. He lowered his mouth, brushed his lips gently across hers. Her intake of breath made a current of hot possession slide into his veins. He wanted to hold her closer, kiss her harder.

Instead, he lifted his head and walked away.

CHAPTER TEN

LIA CAREFULLY BRUSHED her hair and donned the dress she’d chosen for this afternoon’s cocktail party. Her reflection in the mirror looked the same as always, but she felt as if she’d been changed somehow. Her lips tingled at the thought of Zach, at that light brush of a kiss that had not really been a kiss.

She’d wanted more. She’d wanted to reach up and pull him to her and not let him go until he’d thoroughly kissed her.

And then some.

But he’d walked away without a word. He’d had no trouble doing so. He’d left her sitting there with a half-eaten omelet and a fire inside her that wouldn’t go away.

She was mortified. And angry. He might not want her, but he had no right making her want him. If he tried that again, she was going to sock him.

Because her heart couldn’t take it. He smiled and laughed and fixed her an omelet, and she wanted to sigh and melt and bask in his presence.

Pitiful, Lia. Just like Carmela had accused her of being. She’d spent so many years wanting to belong to a family that shunned her, and now she was up to her same old tricks with Zach. When would she ever learn? She had her baby now, and that would have to be enough. This thing with Zach was temporary.

He’d told her as much in her hotel room, hadn’t he?

Except, dear heaven, when she thought of him this morning, telling her why he’d joined the military and why he continued to book public appearances even though they were difficult for him—well, she wanted to know him. Really know him.

She didn’t want this to be temporary when he said things like that. She wanted this to be real. She wanted a chance. They’d gone about it backward, no doubt, but there was something about Zach that hadn’t let her have a moment’s peace since the instant she’d seen him in that ballroom in Palermo.

She wanted him in her life, and she wanted him to want her.

Lia picked up her perfume and dabbed a very little behind her ears and in the hollow over her collarbone. Then she grabbed her phone to check her email one last time before slipping it into her bag.

There was another email from Rosa. She opened it and read carefully, her heart rising a bit with every line. She had, after careful deliberation, answered Rosa’s initial email. Now she had a reply. One that was friendly and open and even a little curious.

Lia sighed. Just when she’d given up on ever having a relationship with any Corretti other than her grandmother, this happened. She was pleased, but she was also baffled. It was as if so long as she wanted a connection, it would always elude her. The moment she stopped caring, or stopped wanting what she wasn’t going to get, it happened.

If she could force herself not to care about Zach, would he suddenly be interested?

Lia frowned. If only it worked that way. She dropped her phone into her bag and went to meet Zach. He was waiting for her in the grand living room that overlooked the lawn and the river beyond. He looked up as she walked in, his dark eyes sparking with a sudden heat that threatened to leave her breathless.

His gaze drifted over her appreciatively. Tiny flames of hunger licked at her skin wherever he looked. Then he met her eyes again. The fire in her belly spiked. For a moment, she thought he might close the distance between them and draw her into his arms.

He did not, of course. Zach was nothing if not supremely controlled. Disappointment swirled inside her as they drove to the Lattimores’ cocktail party. She kept her gaze focused straight ahead, but she was very aware of Zach’s big hand on the gearshift so near her knee.

It was insane to be this crazy aware of a man, and yet she couldn’t help it. Zach filled her senses. The more she worked to keep it from happening, the worse it got. He was the sun at the center of her orbit when he was near, no matter how she tried to ignore him.

The event was in a gorgeous mansion in Georgetown. After leaving the car with the valet, Zach escorted her into the gathering, his hand firmly on the small of her back. Lia’s stomach vibrated with butterflies. Last night, she’d simply been the woman on his arm at an event. Tonight, she was his fiancée, and the media would take a more pointed interest in her now.

She’d seen the papers in his office, and read the stories about all-American hero Zach Scott and the mystery woman he was suddenly engaged to marry. Of course there was speculation as to why. That didn’t surprise her at all.

The story basically went that Zach had traveled to Palermo for a wedding, met the groom’s cousin and had a whirlwind romance. They also speculated that she and Zach had conducted this affair over the phone and through email until they simply couldn’t stand to be separated any longer.

It was a lovely hypothesis, though laughably far from the truth.

Zach, however, seemed determined to play his role to the hilt once they entered the party. He was the besotted fiancé. He stayed by her side, fetched her drinks, kept a hand on her arm or her waist or her shoulder. Lia took a sip of her nonalcoholic cocktail and tried to calm the racing of her heart.

Zach’s touch was driving her insane.

She could hardly remember half the people she met, or half the conversations she had. Her entire focus was on Zach’s hand, on his warm, large presence beside her. On the butterflies that hadn’t abated. Oh, no, they kept swirling, higher and faster, each time Zach touched her.

It was all she could do not to climb up his frame in front of everyone and kiss him senseless.

Her senses were on red alert, and her body was primed for him. Only him.

It irritated her, but she couldn’t stop it. She watched him as he spoke with a gray-haired woman, watched the curve of his mouth when he laughed, the sparkle in his eyes and the long, lean fingers of his hand—the one she could see—as he held his drink.

Lia closed her eyes, tried to blot out the visual of that hand tracing a sensual path over her body. It didn’t work, especially since she knew precisely how it would feel.

His arm went around her and she shuddered. “Darling, are you all right?”

Lia looked up at him, into those dark beautiful eyes that seemed full of concern for her. It was an act, she told herself. An act.

Her heart didn’t care. It turned over inside her chest—and then it cracked wide-open, filling with feelings she didn’t want.

“I—” She swallowed and licked her suddenly dry lips. “I need to freshen up,” she blurted.

Without waiting for his reply, she turned and made her way blindly through the crowd until she found an exit. It didn’t take her down a hall toward the restrooms, as she’d hoped, but spilled out onto a covered patio that gave way to a manicured garden with a tall hedge. Lia walked right down the path and between the hedges before she realized it was actually a maze.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.